
Poděkování patří firmě Saint-Gobain/
Sekurit, jmenovitě její obchodní ředitelce 
Ing. Martině Hasmanové za velkorysý příspě-
vek na zvýšení bezpečnosti dopravy v Hořo-
vicích.  Z příspěvku se podařilo pořídit zaří-
zení na měření rychlosti vozidel a vybudovat 
i vybavit bezpečnější přechody pro chodce 

na komunikacích v Tyršově ulici a na Pražské 
mezi radnicí a hotelem Zelený strom. Trvalého 
zájmu o rozvoj našeho města si vážíme a dlou-
hodobá cílevědomá snaha o bezpečnost provo-
zu už zjevně povznesla úroveň více přechodů 
ve městě. - Vše nejlepší v Novém roce 2012! 

Dokončeno bylo a předáno do užívání par-
koviště v ulici U Nádraží (šikmá, zatím nevy-
značená stání po levé straně jednosměrné ko-
munikace). Prosíme všechny, kdo v této ulici 
parkují, aby využívali nového parkoviště a už 
neodstavovali auta na pravé straně ulice. As-
faltový povrch parkoviště získá na jaře příštího 
roku. Pozor, od nádražní budovy ČD směrem 
k Tyršově ulici (na křižovatku s ulicí Spojovací) 
je tato komunikace dvousměrná, takže kdo jede 
na nádraží od Žebráku, nemusí už objíždět přes 
město. (U nádraží ČD se ale musí otočit.) Tento 
provoz pokládejme za zkušební, technický a do-
pravní odbor ho po čase vyhodnotí.  

Dozorčí rada Vojenských lesů a statků, s.p., 
vzala na vědomí usnesení Zastupitelstva města 
Hořovice ze dne 29. 11. 2011, kterým zastu-
pitelé schválili „koupi areálu Starého zámku 
od Vojenských lesů a statků za kupní cenu 35 
mil. Kč + 2% úrok p. a. Úhrada kupní ceny 
bude provedena ve splátkách během šesti let. 

Podmínkou platnosti kupní smlouvy je bez-
úplatný převod Panské zahrady do majetku 
města“. V současné době VLS (ve spoluprá-
ci s námi) připravují prodejní (resp. kupní) 
smlouvu, vycházející z našeho usnesení, kte-
rou by kompetentní orgány VLS měly schválit 
v březnu příštího roku. Do té doby město může 
projednávat jednak nájemní vztah s Policií ČR, 
která by v části Starého zámku měla sídlit, tak 
také pracovat na studii využití a stavebních 
úprav prostor zámku, zejména tzv. hospodář-
ského křídla (bývalé sídlo VLS), tedy I. etapě. 

K 31. 12. 2011 končí nájemní smlouva se 
současným provozovatelem plaveckého areálu. 
Vzhledem k tomu, že provozovatel trvale vyka-
zoval ztrátové hospodaření areálu, rada rozhodla,  
že smlouvu již neprodlouží. Od 1. 1. 2012 bude 
plavecký areál provozovat město prostřednictví 
své příspěvkové organizace, kterou je Městská 
správa bytového a nebytového fondu. Vynasna-

žíme se o plynulý převod správy tohoto zařízení 
(vč. převodu permanentek) tak, aby bazén mohl 
být i po dobu převodu správy pro veřejnost ote-
vřen v obvyklých hodinách. Pokud by snad k ně-
jakému přechodnému omezení provozu mělo 
dojít, věřím, že to plavecká veřejnost přijme s po-
chopením. 

Rada města se postavila odmítavě k zámě-
ru „zkapacitnění“ stáčírny, skladování a výdeje 
PHM v areálu Cintlovka. Firma, jež tento zá-
měr hodlá realizovat, přislíbila dořešit dopravní 
studii: navážení PHM má probíhat po železnici 
v max. množství 720 m3 denně, odvoz však mají 
zajišťovat autocisterny. Obáváme se, že dojde 
k neúměrné dopravní zátěži na nevyhovují-
cích komunikacích (až 30 autocisteren denně) 
a k zátěži životního prostředí. Nicméně areál 
leží v katastru obce Tlustice a naše možnosti 
jako samosprávy  jsou při vyjednávání podmí-
nek provozu omezeny - ale budeme jednat!

Přeji Vám, vážení občané, za všechny zastu-
pitele našeho města v Novém roce 2012 zdra-
ví, optimismus, rozvahu, radost, zdrženlivost 
ve zbytečných požitcích - a také štěstí, které 
nechodí po horách, ale po lidech, a to dokonce 
i v našem městě!

Ondřej Vaculík, starosta
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Měšťan

Plavecký bazén po rekonstrukci otevřen
Po uzávěrce únorového čísla 
Hořovického Měšťana byl po rozsáh-
lé rekonstrukci slavnostně otevřen 
plavecký bazén. Stalo se tako týden 
později než bylo původně plánováno. 
Proč tomu tak je, nám prozradil Miro-
slav Kočárek z firmy Koeko: „Otevření 
plaveckého bazénu v Hořovicích bylo 
naplánováno na 22. ledna, ale z tech-
nologických důvodů bylo zprovoznění 
o týden posunuto. Poslední práce 
probíhají velmi pomalu. Jedná se 
hlavně o detaily, které dokončí vzhled 
obou bazénových hal. Dětský bazének 
je hotov a zbývá jen obložit sloupy 
kolem celého prostoru. Velký bazén je 
napuštěn a byla odzkoušena činnost 
technologie a nového chemického 
hospodářství.

Modernizace Gymnázia Václava Hraběte
náklady na stavební práce budou 
4 111 763 korun, vybavení učeben 
bude stát necelý milion korun. Pro-
jekt je spolufinancován z Regionál-
ního operačního programu regionu 
soudržnosti Střední Čechy ve výši 
92,5% způsobilých výdajů.

-gvh-

Město Hořovice v lednu zahájilo re-
alizaci projektu Modernizace Gym-
názia Václava Hraběte v Hořovicích. 
Cílem projektu je zlepšení kvality 
výuky a rozšíření možnosti vzdělávání. 
Součástí projektu je nákup nového 
vybavení, modernizace technického 
vybavení školy, snížení energetické 
náročnosti budovy, kterou zajistí 
výměna oken, rekonstrukce sociálního 
zařízení a výměna osvětlení. Celkové 

Setkání skautů, old skautů
a přátel Junáka Hořovice

U příležitosti 20. výročí obno-
vení skautingu v Hořovicích 
po listopadu 1989 si vás
dovolujeme pozvat na setkání 
oldskautů, bývalých členů skautského 
střediska a přátel Junáka, které se 
uskuteční v sobotu 6. února od 15 ho-
din ve skautské klubovně u Dražovky. 
Během setkání si zavzpomínáme 
na uplynulá léta od počátku vzniku 
Junáka v Hořovicích v roce 1923 až 
do současnosti. Povíme si o dnešní sit-
uaci a o našich plánech do budoucna.

Na setkání se těší Abbé, Linka a Anča.

První vzorky vody byly odebrány a 
výsledek je výborný, kvalita splňuje 
všechny parametry vyhlášky. Nyní 
se jen čeká na dodavatele stavby, 
který dokončuje poslední úpravy
a mohl být po kolaudačním řízení 
spuštěn zkušební provoz. 

Senioři tradičně zakončili rok v sále radnice

V chodbách a sociálních zařízeních byly 
osazeny nové panely ústředního topení 
a instalovány nové sušáky REZ s ra-
darovou technikou.

dokončení na 2. straně

Bohumila Vojíře, pořadem provázel 
Karel Vydra. Příjemným zpestřením 
bylo vystoupení dětí z taneční školy 
Blanky Vášové, stejně tak jako mladých 
kytaristů ze Základní umělecké školy 
Rožmitál pod Třemšínem. Vyvrc-
holením bylo vystoupení tanečního páru 
Veronika Hrubcová- Štěpán Lukeš z Klu-
bu tanečního sportu Příbram, jejichž 
předvedené tance byly skutečným 
uměleckým zážitkem. Všichni účinkující
byli odměněni zaslouženým potleskem.
Dle ohlasu účastníků je možno kon-
statovat, že akce přispěla ke zpestření 
života hořovických seniorů a měla u 
většiny z nich úspěch. Zaměstnanci i 
obyvatelé Domova Na Výsluní, Hořovice 
rádi uvítají návštěvníky i na akcích 
pořádaných nejen pro obyvatele a klien-
ty Domova Na Výsluní přímo v objektu 
zařízení.

Domov Na Výsluní Hořovice

Již tradičně se sešli senioři ve velkém sále
hořovické radnice na předvánočním 
setkání pořádaném Domovem na 
Výsluní, Hořovice. K poslechu i tanci 
hrála Hořovická muzika
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Uzavírka silnice
u Harmoniky
V době od 1. 8. do 30. 11.2010 je plá-

nována rekonstrukce železničního mos-
tu u Harmoniky. V této době bude silni-
ce II/114 uzavřena a příjezd na Sklenář-
ku bude možný pouze přes Cintlovku tj. 
ulicí Plzeňskou.

V této době nebude obsluhována za-
stávka Hořovice, Sklenářka I náhrad-
ní zastávkou pro linky C9 MHD Hořo-
vice, C31 Hořovice - Příbram, C33 Ho-
řovice - Všeradice - Nesvačily, C34 Ho-
řovice - Zbiroh, C35 Hořovice - Komá-
rov - Strašice, C43 Hořovice - Podlu-
hy - Křešín, C44 Hořovice – Praskolesy, 
C45 Hořovice - Zadní Třebaň, C49 Ho-
řovice – Lochovice, 470810 Cekov - Ka-
řez - Hořovice bude zastávka Hořovice, 
Cintlovka. Obsluha sídliště Sklenářka 
bude prováděna pouze linkami jedou-
cími přes zastávku Hořovice, Sklenář-
ka II. Přeprava zdarma bude z/do zastá-
vek v Hořovicích do/z zastávky Hořovi-
ce, Sklenářka I možná při použití linky 
C 32 210032 Hořovice - Žebrák - Brou-
my náhradou za linku C34.

Ing. Miroslav Vacek, vedoucí provozu 
osobní dopravy PROBO BUS a.s.

Hořovický fotbal oslavil sté narozeniny
Doslova vyšňořený hořovický Městský sta-

dión přivítal v sobotu 17. července účastní-
ky oslav 100 let založení organizované kopa-
né v Hořovicích. V rámci celého dne se setkala 
řada známých, kteří se okolo fotbalu pohybovali 
nebo pohybují a setkání využili k zavzpomíná-
ní. Ti nejstarší si prohlédli kabiny a zázemí v tri-
buně, ti o něco mladší nastoupili na trávníku.

 Prvním bodem oslav 
přímo na zeleném paži-
tu byl zápas staré gardy Ho-
řovic s Viktorií Plzeň. Ta, ve-
dená Ivanem Bicanem, při-
jela ve velmi dobrém slože-
ní, jenže hořovický tým měl 
také svojí kvalitu. Vždyť se 
v něm objevili i bývalí prvo-
ligoví hráči Grund, Mojžíš 
a Vyskočil. Zápas přinesl zají-
mavé momenty a skončil vý-
sledkem 2:2. 

Po skončení zápasu 
si na trávníku zatrénova-
la mladší přípravka a ostat-
ní si to zamířili do přísálí Společenského domu, 
kde se konalo slavnostní posezení. V jeho rámci 
všechny přivítal předseda FK Hořovicko Luboš 
Bureš, přítomné pozdravili i senátor Jiří Ober-
falzer a krajský zastupitel Jan Skopeček. Hlavní 
slovo pak měl bývalý divizní hráč, městský za-
stupitel a ředitel hořovického gymnázia Jiří Vl-
ček, který věcně a vtipně glosoval výročí sta let. 
Pak již nastala chvíle k tzv. „pokecu“, ve kterém 
někteří pokračovali přímo na místě a další smě-
řovali své kroky opět na hřiště, kde od půl dru-

hé začínal Podbrdský pohár dospělých. Ten při-
nesl v úvodním zápase doslova šok, když domá-
cí jedenáctka porazila jeden z předních celků B 
skupiny divize Admiru Praha nevídaným způ-
sobem 8:1. O góly se podělili dvakrát Veselý, Šu-
bert a Hruška, jednou se přidali Rampa a Kova-
řík. V dalším zápase zdolaly Horní Měcholupy 
Litvínov 2:0. Po druhém semifinále nastoupili 

na plac hráči mladších přípravek FK Hořovicko 
a Olympie Zdice, kteří předvedli své dovednosti 
před zraky přítomných diváků. Domácí zvítězili 
3:0 a byli odměněni potleskem.

 V zápase o 3. místo Podbrdského poháru 
se střetla Admira Praha s Litvínovem a zvítězi-
la po dramatickém boji 3:2. Před finálovým zá-
pasem předali domácí funkcionáři rozlučkové 
předměty dorostencům, kteří přešli do dospělé 
kategorie a senátor Jiří Oberfalzer prezentoval 
svůj dar ke sto letům od Nadačního fondu Leto-

rosty. Nutno podotknout, že celá akce se konala 
za finančního přispění hejtmana Středočeského 
kraje Davida Ratha a starosty Hořovic Luboše 
Čížka. Oba se však nemohli dostavit kvůli zane-
prázdněnosti stejně jako předseda ČMFS Ivan 
Hašek. Všichni zaslali omluvu a blahopřání.

 Do finále nastoupili domácí proti Horním 
Měcholupům a zápas skončil i přes několik šan-
cí na obou stranách bez branek. O vítězi tak roz-
hodovaly penalty, v nichž pražský tým zvítězil 
4:2 a získal tak hlavní trofej. Vítěz turnaje při-
jel s kvalitním kádrem, který bude po propojení 
s Viktorií Žižkov B nastupovat ve třetí lize, tak-
že to byl těžký soupeř a Hořovicko obstálo vý-
tečně. Po předání cen se ještě diskutovalo přede-
vším o fotbale, který v sobotu 17. července v Ho-
řovicích vyhrál na celé čáře!

-jb-

Dostavba kanalizační sítě
V roce 2010 byl zahájen projekt Dostav-

ba kanalizační sítě v Hořovicích. Nová kana-
lizace včetně veřejných částí přípojek v dél-
ce 1,57 km bude vybudována v ulici U Kou-
paliště, Cihlářská, Rpetská a na sídlišti Karla 
Sezimy. Realizací akce bude vytvořen před-
poklad pro nové připojení 180 ekvivalent-
ních obyvatel Hořovic. Na ČOV Hořovi-
ce bude možno odstranit navíc 7,20t/rok 
CHSKCr a 3,40 t/rok NL.  Tento projekt je 
spolufinancován Evropskou unií - Fondem 

soudržnosti a Státním fondem životního 
prostředí ČR v rámci Operačního progra-
mu Životní prostředí. Projekt bude dokon-
čen v roce 2011. Celkové uznatelné nákla-
dy projektu jsou 5 968 428 Kč, dotace z fon-
du EU činí 5 073 164 Kč a dotace SFŽP ČR 
298 421 Kč.
odbor technický a dopravní MěÚ Hořovice
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Zastupitelé odhlasovali koupi Starého zámku

V novém roce 

2012
vám přejeme
co nejvíce 
pozitivního 
světla, 
zdraví a úspěchů

Zahájení výběrového 
dotačního řízení

Město Hořovice vyhlašuje, na základě 
usnesení rady města Hořovice č. 22/2011 ze 
dne 24. 11. 2011, výběrové řízení o poskyto-
vání dotací z rozpočtu města pro rok 2012. 
Dotace budou poskytovány na oblasti:
1. školství, 2. kultura a církev, 3. sport, 4. zá-
jmová činnost dětí a dospělých, 5. zdravotní 
a sociální, 6. práce s dětmi a mládeží, 7. ostat-
ní blíže nespecifikované

Žádost o dotaci může předložit ten sub-
jekt, který je hlavním realizátorem předklá-
daného projektu. Znamená to, že veškeré 
náklady a příjmy související s projektem musí 
projít přes účetnictví. Dotace se poskytuje 
na neinvestiční výdaje.

Žádosti o dotaci budou předloženy na for-
mulářích, které jsou uveřejněny na webových 
stránkách města, případně je možno si je vy-
zvednout na odboru finančním a školství MěÚ 
Hořovice. Podmínkou zařazení do výběrového 
řízení je předložení žádosti do 31. ledna 2012, 
včetně vyúčtování dotace z předchozího roku.
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Hrdinka nového seriálu České televize
hledá adoptivní rodinu pro své nenarozené 

Děcko – v hlavní roli Judit Pecháček

„Námět a posléze scénáře mě 
nadchly svou originalitou, zaujala 
mě tematika náhradního rodičov-
ství a v neposlední řadě mě lákala 
možnost pracovat s autorkami, 
které mají za sebou velmi úspěšné 
projekty, ale v oblasti televizního 
seriálu debutují. Líbí se mi jejich 
tah na branku i smysl pro humor,“ 
říká kreativní producentka Alena 
Müllerová.

Spoluautorky divácky úspěšné-
ho pořadu Protivný sprostý matky, 
Kateřina Krobová a Lucie Macháč-
ková, se tentokrát téma mateřství 
a rodičovství rozhodly rozpracovat 
v hraném seriálu. „Ústřední linkou 
všech deseti dílů Děcka je přímá 
adopce, tedy zcela legální postup, 
kdy si těhotná žena napřímo, bez 
asistence úřadů a institucí, vybere 
pár či jednotlivce, kterému po poro-
du svěří dítě do péče. Je to netradič-
ní postup, ale vůbec ne neobvyklý,“ 
vysvětluje Lucie Macháčková. „Na 
příbězích našich hrdinů ukazujeme 
i různé podoby náhradního rodi-

čovství. Velmi intenzivní vztah jsme 
samozřejmě měly s hlavní hrdin-
kou Klárou. Bylo těžké ji na začátku 
nesoudit, ale postupně jsme došly 
k pochopení, k sympatiím. Při psaní 
scénářů jsme s ní prožily téměř dva 
roky a ten vztah byl skutečně až na 
dřeň,“ doplňuje Kateřina Krobová.

Na obrazovky ČT se po seriálu 
Místo zločinu České Budějovice 
vrátí herecká hvězda, kterou si diváci 
pamatují také z pohádky Čertí brko 
nebo filmového dramatu Fair Play. 
„Moje hrdinka v seriálu Děcko už 
má dva potomky, každý z nich má ji-
ného tatínka. Třetí těhotenství ji do-
stane do situace, kterou musí vyřešit 
hlavně s ohledem na svou stávající 
rodinu. Nejsympatičtější je mi na ní 
to, že všechno dělá pro dobro svých 
dětí. Je to milující matka v nelehké 
životní situaci,“ představuje svou 
postavu Judit Pecháček.

O režii se dělí dva režiséři, kte-
ří se spolu v tandemu potkávají 
poprvé. „Diváci se budou dívat na 
rodinný seriál, ve kterém hlavní 

hrdinka hledá nejlepší rodiče pro 
své třetí dítě. Sama dobře ví, že 
se o dalšího potomka nezvládne 
postarat tak, jak by si sama přála 
a představovala,“ říká režisérka Ro-
zálie Kohoutová. A Radim Špaček 
doplňuje žánrové zasazení: „Hra-
jeme sice se závažným tématem, 
ale scénáře jsou plné humorných 
a odlehčených situací. Chceme se 
tedy víc než dramatu přiblížit ko-
medii.“ První klapka seriálu Děcko 
padla v Hořovicích na Berounsku, 
kde filmaři strávili většinu z celkem 
74 natáčecích dnů. Dotočeno bude 
koncem léta, v programu ČT1 se 
seriál objeví v roce 2025.

Námět a scénář: Kateřina Kro-
bová, Lucie Macháčková // kame-
ra: Šimon Dvořáček, Tomáš Uhlík 
// režie: Rozálie Kohoutová, Radim 
Špaček // výkonný producent: Jiří 
Vlach // kreativní producentka: 
Alena Müllerová // hrají: Judit 
Pecháček, Ondřej Malý, Elizaveta 
Maximová, Jan Jankovský, Daniel 
Krejčík, Andrej Polák, Eva Hacu-

rová, Patrik Děrgel, Tereza Hofová, 
Jaromír Nosek, Vanda Hybnerová, 
Jiří Rendl, Vladimír Polívka a další

Tiskové oddělení České televize

O natáčení v Hořovicích si 
povídala Alena Müllerová, 
kreativní producentka ČT, 
se scénáristkou Kateřinou 
Krobovou.

Proč jste zvolila jako místo, kde 
se bude odehrávat děj seriálu, prá-
vě Hořovice?

Původně jsme zvažovali natáčení 
v hořovické nemocnici, ale vzhledem 
k tomu, že nemocnice je velmi vytíže-
ná a filmaři by tam překáželi, nebylo 
natáčení v tak velkém rozsahu, jaké 
jsme potřebovali, možné. Ale Hořo-
vice se nám zalíbily, jsou v dojezdo-
vé vzdálenosti od Prahy a přijetí na 
zdejším městském úřadu, kam jsme 
přijeli za paní starostkou Věrou Ve-
verkou, bylo vlídné. Město si oblíbily 
i autorky seriálu a v nemocnici jsme 
nakonec také točili, byť jen exteriér…

dokončení na 2. straně

Desetidílné komediální drama ze současnosti je o rozvedené matce, která se během třetího těhotenství rozhodne pro neobvyklé 
řešení své životní situace. Hned po porodu chce dítě svěřit novým adoptivním rodičům, které si sama vybere. Scénář pro seriál Děcko 
napsaly Kateřina Krobová a Lucie Macháčková. Režii si mezi sebe rozdělí další tvůrčí dvojice – Rozálie Kohoutová a Radim Špaček. 
V hlavních rolích diváci uvidí Judit Pecháček, Ondřeje Malého, Elizavetu Maximovou, Jiřího Rendla, Daniela Krejčíka, Andreje Polá-
ka, Terezu Hofovou, Evu Hacurovou či Patrika Děrgela.
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pokračování z 1. strany
Kateřina Krobová, scénárist-

ka: Hořovice nás se spoluautorkou 
Lucií Macháčkovou oslovily, když 
jsme tam byly na společné pracovní 
dovolené. Líbila se nám atmosféra 
města, jeho pestrost. Potkávaly jsme 
v ulicích “naše” postavy a část pří-
běhu psaly přímo tam, při pobytu 
v Hořovicích.

Snažila jste se zachovat v pří-
běhu jistou autenticitu a specific-
kou atmosféru Hořovic nebo se 
město v příběhu objeví jen jako 
„kulisa“?

KK: Do Hořovic jsme jely už 
s jistou představou prostředí, kte-
rá potřebujeme v příběhu hrát, ale 
přišly jsme tam dost včas na to, 
abychom se mohly nechat ovlivnit 
i tím, co samy Hořovice nabízí.

Jaká byla strategie pro výběr 
konkrétních lokací?

AM: Konkrétní místa podle 
zadání režiséra vyhledá filmový 
architekt s lokačním managerem 
ve spolupráci s režiséry a produk-
cí tak, aby co nejlépe odpovídala 
scénáři, aby byla dostupná, aby se 
tam dobře točilo. Některá místa, 
jako například Společenský dům 
v Hořovicích, ve kterém jsme točili 
prostředí 1. dílu, architekt nechal 
upravit a zařídit tak, aby odpoví-
dala potřebám scénáře, mnohdy až 
k nepoznání, že i my sami se diví-
me.

Která část města nejvíce oslo-
vila Vás, nezávisle na tvorbě se-
riálu?

AM: Natáčecí plán je hodně na-
bitý, takže známe především místa, 
kde natáčíme. Krásný je samozřej-
mě zámek se Sluneční bránou a zá-
mecký park. Ale projít si prohlíd-
kové okruhy jsme zatím nestihli. 
Pěkné je i Palackého náměstí. A mě 
osobně se velmi líbí to, že Hořovi-

ce leží uprostřed přírody. Kolegové 
z filmového štábu si pochvalují gri-
lovaná kuřata v jedné z restaurací 
a Bistro dog ’n’roll. Příjemná je i zá-
mecká kavárna.

Jak probíhala spolupráce s ho-
řovickými institucemi a občany?

AM: Spolupráce s institucemi je 
výborná, navzájem si vycházíme 
vstříc. A také lidé se chovají mile. 
V kavárně se ptali hosté, co se to 
v parku natáčí a paní kavárnice 
jim vysvětlila, že je to přece ten se-
riál České televize Děcko, který se 
bude vysílat od ledna 2025, tak ať 
se určitě podívají.

Váže se k natáčení seriálu ně-
jaká oblíbená vzpomínka?

AM: Natáčení je vždycky velká 
a namáhavá práce, desetidílný se-
riál se natáčí více než 70 dní. His-
torky z natáčení snad nějaké mít 
budeme, ale zřejmě až na dotočné.

Máte na závěr nějaká doporu-
čení pro místní obyvatele, jak se 
mají na seriál dívat, aby na ně co 
nejvíce zapůsobil?

AM: Ať se dívají úplně normál-
ně jako na každý jiný seriál, hlav-
ně jim přejeme, ať je zaujme, líbí 
se jim, baví je. Je to rodinný seriál, 
nikdo tam po nikom nestřílí, řeší se 
vztahy, rodičovství. A pokud místní 
poznají konkrétní místa, bude to 
pro ně takový bonus navíc.

O natáčení seriálu Děcko v Hořovicích

O východním obchvatu Hořovic 
II/114-II/117 toho bylo za posled-
ních 20 let řečeno tolik, že občané 
Hořovic už nevěřili, že se vůbec 
někdy jeho stavby dočkají. Trochu 
jsme pátrali do minulosti. V roce 
2005 bylo vydáno územní rozhod-
nutí, ve kterém se ale nepokračovalo 
dost rychle, a tak pozbylo platnosti 
a vše muselo začít nanovo. Nová 
žádost byla podána 2019 a na jaře 
2021 bylo vydáno pravomocné spo-
lečné stavební povolení.

Předmětem této stavby je silnice 
druhé třídy o délce cca 1,4 km. Sou-
částí stavby jsou čtyři úrovňové kři-
žovatky, které slouží k napojení ob-
chvatu na komunikace nižších tříd, 
dva mosty na hlavní komunikace 
a lávka pro pěší. Plánovaná cena 
stavby 277 320. 279,– Kč bez DPH.

O prvních krocích, které jsme 
činili již v listopadu 2022, jsme psa-
li v článku před rokem. Jen malé 
shrnutí, že kdyby nebylo velkých 
intervencí našeho radního pana 
Jana Skopečka a radního pro do-
pravu Středočeského kraje pana 
Karla Bendla, nebyly by administ-
rativní práce tak rychlé. Děkujeme.

Absolvovali jsme mnoho jed-
nání s majiteli o směně nebo od-
kupu potřebných pozemků. Pod-
nikli jsme vše pro zdárné dotažení 
veškerých právních úkonů, ať už 
se jednalo o vyhotovení smluv, 
podání materiálů do rady, geome-
trické zaměření, znalecké posud-
ky ve věci majetkové záležitosti 

pro veřejně prospěšnou stavbu 
II/114-II/117 Hořovice-východní 
obchvat. Veškeré smlouvy vypra-
coval náš Odbor vnitřních věcí 
a právní města Hořovice, který se 
snažil, aby nebylo žádné prodle-
ní z naší strany. Poslední tečkou 
za prací města bylo schvalování 
směnných smluv na zastupitelstvu 
města 17. 4. 2023, a to až na jednu 
výjimku, kdy majitelka jednoho 
z potřebných pozemků měla vlast-
ní požadavky a učinila některé 
kroky, které už ale řeší právníci 
KSÚS. Město pro realizaci ob-
chvatu učinilo vše, co bylo v jeho 
silách. Ohromný dík patří všem 
vlastníkům půdy, kteří na ní hos-
podařili, měli k ní vztah, a přesto 
vyšli vstříc potřebě stavby.

V současné době probíhá prv-
ní krok projektu – archeologický 
průzkum. Všechny nálezy bu-
deme mít v budoucnu možnost 
shlédnout v hořovickém muzeu.

Dne 14. 6. byl ukončen termín 
příjmu přihlášek, přihlásilo se sedm 
firem a proběhne výběrové řízení 
zhotovitele, kdy bude vybrána nej-
lepší nabídka. Dle pana radního SK 
pro dopravu se počítá s termínem 
dokončení v roce 2026. Poté může-
me požádat o zákaz transitu a věří-
me, že zklidníme dopravu centrem 
i v Masarykově ulici.

Držme si palce, aby všechno 
dopadlo podle plánu.

Věra Veverková, starostka
Eva Kaufmanová, místostarostka

Východní obchvat

Jak se volilo do Evropského parlamentu v našem městě?
Volby do Evropského parlamentu máme za sebou, v neděli před půlnocí po ukončení hlasování v posled-

ním členském státu EU byly zveřejněny konečné výsledky. Kteří europoslanci z České republiky zamíří do 
Bruselu, již víme, pojďme se ale podívat, jak se volilo přímo v našem městě. Předně je vidět zájem občanů, 
protože volební účast dosáhla v Hořovicích 35,98%, přitom přes čtyřmi roky přišlo k volbám 26,41% voličů. 
Letos se tak k volebním urnám vydalo 1 799 Hořovičáků.
A jak dopadlo v Hořovicích hlasování pro jednotlivé strany a koalice?
1. ANO 2011 - 25,72 %, 2. SPOLU (ODS, KDU-ČSL, TOP 09) - 21,03, 3. STAČILO! KSČM, SD-SN, ČSNS - 11,83, 
4. PŘÍSAHA A MOTORISTÉ - 10,93, 5. STAROSTOVÉ A OSOB. PRO EVROPU - 8,20, 6. ČESKÁ PIRÁTSKÁ 
STRANA - 6,19, 7. SPD a Trikolora - 5,30. Ostatní strany nepřekročily 5% hranici.
Další informace k volbám včetně výsledků v jednotlivých volebních okrscích najdete na webu www.volby.cz.
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Kdo jste měl již příležitost 
projít se novým podchodem, jis-
tě jste si všiml originální výzdo-
by celého prostoru. O výmalbu 
podchodu se postarala Akční 
skupina ZDI.SLAVY, kterou tvo-
ří Josefína Jonášová, Jana Jan-
dáčková a Filip Jeřábek. Domi-
nantní jsou dva hlavní motivy: 
dopravní prostředky vyobrazené 
bílou linkou a barevné ptactvo, 
které najdeme na území ČR. 
Vtip je v tom, že část opeřenců se 
takzvaně veze. Předlohou k mal-
bě byl pár volavek, který odpočí-
vá na křídlech letadla. Odtud se 

celý příběh ptáčků a dopravních 
prostředků všeho druhu odvíjí. 
Dále je malba doplněna o vý-
razné osobnosti, které se v Ho-
řovicích narodily, nebo se jejich 
osud s tímto městem nějak výji-
mečně protnul. Ke každé z nich 
je připsán krátký medailonek 
stručně shrnující život a dílo 
dotyčného. Pro ZDI.SLAVY je 
charakteristický humor. Posled-
ním prvkem jsou žluté bubliny 
se zábavnými texty a slovními 
přesmyčkami. Ty si mezi sebou 
ptáci ležérně vyprávějí a jejich 
prostřednictvím vybízejí cestu-

V pondělí 29. 4. 2024 prezen-
toval Ing. arch. Libor Krištůfek 
na zasedání Rady města Hořovice 
ideovou studii bike parku (areál 
pro milovníky terénní cyklistiky) 
za dětským hřištěm na východ-
ním konci sídliště Višňovka. Tuto 
studii vypracoval na objednávku 
a po diskusích se skupinou pod-
porovatelů cyklistiky z Hořovic 
a okolí, kteří si uvědomují, že ve 
městě chybí možnosti neorga-
nizované pohybové aktivity pro 
odrostlé děti, v tomto případě na 
kolech. Tento projekt schválilo 
zastupitelstvo města již v prvním 
Strategickém plánu rozvoje města 
v roce 2015.

Projekt pumptracku (tj. hřiš-
tě obvykle zpevněných tratí pro 

ježdění přes terénní vlny a umě-
le vytvořené překážky) a trailů 
(v souvislosti s cyklistikou zna-
mená terénní jednosměrnou sjez-
dovou dráhu vedoucí z kopce do 
údolí) dlouho byl jen schváleným 
záměrem a ležel dobře uschován 
v zásobníku projektů strategické-
ho plánu. K jeho oživení přispěla 
realizace pumptracku v Zaječově 
a obrovský zájem nejen zaječov-
ských, ale i přespolních bikerů 
(cyklista na horském/terénním/
sjezdovém kole) všech věkových 
kategorií, kdy se tato skupina za 
organizačního vedení Miloše Ur-
bana domluvila, že osloví několik 
projektantů a získá nabídky na 
vypracování ideové studie bike-
parku v Hořovicích.

Podchod na nádraží otevřen
Cestující vlakem, ale i lidé, kteří míří na Sklenářku a z ně-
jakého důvodu nechtějí volit cestu pod viaduktem, mohou 
nově využít podchod, který je otevřen od 27. května. Par-
koviště ještě čeká na kolaudaci, která by měla proběhnout 
v první polovině července, proto v tuto chvíli není možné 
parkovací místa ve směru od Sklenářky využívat.

jící, aby se také nenudili. Věřím, 
že pro všechny, kteří denně nebo 
jen občas podchodem projdou, 
bude jeho výmalba příjemným 
zpestřením.

V tuto chvíli je výstup z par-
koviště vyřešen ukončením 
chodníku, který po obou stra-

nách „mizí“ v krajnici. Rádi 
bychom do investic dalších let 
zahrnuli jak pokračování chod-
níku směrem na Sklenářku, tak 
přechod pro chodce a autobuso-
vou zastávku.

Ing. Věra Eschnerová,
místostarostka

Nakonec byl vybrán Ing. arch. 
Libor Krištůfek, protože v jeho 
nabídce byla obsažena i možnost 
řešení okolí bikeparku včetně při-
léhajícího mobiliáře a prostoru 
i pro obyvatele Višňovky, ne jen 
vlastní pumptrack a traily.

Představení studie uhrazené 
zmíněnými příznivci cyklistiky 
bylo radou města příznivě přijato. 
Nyní je třeba stanovit přesné za-
dání pro vypracování dokumen-
tace pro územní řízení a realizač-
ní dokumentaci.

To již proběhne v režii města. 
Doufejme, že se městu povede 
získat i dotace na realizaci ať již 
z kraje, Ministerstva pro místní 
rozvoj, Národní sportovní agen-
tury nebo od některé z firem, 
kterým není jedno kvalita života 
v Hořovicích.

V tuto chvíli si držme palce, 
aby se městu povedlo realizovat 
dílo pro děti i odrostlejší mládež, 

které by jim umožnilo pohyb na 
čerstvém vzduchu a na chvíli se 
odpoutat od mobilních telefonů.

Za podporu při nastartování 
tohoto projektu děkuji následují-
cím příznivcům pohybu na kole:

Martinu Bartošovi, Ladisla-
vu Hormandlovi, Martinu Ko-
mínkovi, Petru Koukalovi st., 
Ladislavu Koželuhovi. Miloši 
Koželuhovi, Kryštofu Kreisinge-
rovi, Michalu Paloušovi, Pavlu 
Procházkovi, Jaroslavu Sedlákovi, 
Ludvíku Řeřichovi, Luďku Sto-
ličnému, Radku Šumerovi, To-
máši Tinkovi, Martině a Tomáši 
Vajdiakovým, Jiřímu Vavřičkovi 
a Zbyňku Zimovi.

Děkuji však hlavně Radě měs-
ta Hořovice za to, že převzala šta-
fetový kolík a pokusí se jej donést 
až do cíle, jímž bude vybudová-
ní a provoz bikeparku pro děti 
v Hořovicích.

Miloš Urban

Povede se to?
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Město Hořovice má v majet-
ku mnoho různých nemovitostí, 
ostatně jako jiná města. Některé 
z nich mají své využití a dobře 
slouží svému účelu. Jiné své vy-
užití dočasně ztratily a čekají až 
se pro ně nějaké najde. Občas 
vyvstane debata, jestli se město 
těchto zdánlivě neužitečných ne-
movitostí nemá zbavit a prodat 
je. Někdy se jedná o stavby čistě 
užitné, jako je např. garáž v areálu 
společnosti VaK ve Valdecké ulici, 
která slouží pro skladování. Nako-
nec tedy své využití stále má (její 
prodej se bude řešit na červnovém 
zastupitelstvu). Jindy se ale jedná 
o nemovitosti, které bez nadsázky 
můžeme nazvat hořovickým „ro-
dinným stříbrem“. Pojem rodinné 
stříbro většinou chápeme jako 
věc trvalé (nadčasové) hodnoty, 
které se zbavujeme pouze v pří-
padě krajní nutnosti a rozhodně 
bychom tak neměli činit neroz-
vážně. Určitě mezi naše hořovické 
rodinné stříbro můžeme počítat 
budovu kina, areál bývalého tu-
ristického oddílu Mohykán nebo 
klub Labe. Jedná se o místa, kde 
asi málokdo pochybuje o jejich 
budoucím potenciálu. Budova 
kina se nachází v centru města 
v těsné blízkosti radnice. Jedná se 
o architektonicky zajímavou bu-
dovu s dobrým předprostorem. 
Nakonec budova je v ucházející 
stavebně-technické kondici. V pří-
padě areálu bývalého turistického 
oddílu Mohykán se jedná o atrak-
tivní pozemek, který je sice mimo 
širší centrum města, ale navazuje 
na Dražovku, oblíbenou rekreační 
a klidovou část města. Velký po-
tenciál budoucího využití těchto 
míst podtrhuje také skutečnost, 
že se jedná o místa, ke kterým má 
mnoho obyvatel města velmi silný 
vztah. Mnoho obyvatel a rodá-
ků z Hořovic má jistě oprávněná 
očekávání, že se tato místa jednou 
opět otevřou veřejnosti a budou 
odpovídajícím způsobem využi-
ta. Případným prodejem těchto 
nemovitostí město (tedy i jeho 
občané) ztratí kontrolu nad tím, 
jak budou v budoucnu využity. 
Vlastnictví zmíněných nemovitos-
tí neznamená pro město zásadní 
náklady, nakonec i hodnota ne-
movitostí neustále roste, tak proč 
se jich zbavovat? Také nikdy neza-
znělo, k jakému konkrétnímu úče-
lu by finanční prostředky získané 
jejich prodejem byly využity. Co 

bychom tím tedy vlastně získali? 
Záměr prodat areál Mohykánu za-
zněl na květnovém zasedání zastu-
pitelstva. O prodeji budovy kina se 
občas v náznacích mluví. Je nutné 
se těchto nemovitostí opravdu 
zbavovat? Nebylo by načase začít 
pro ně intenzivně hledat adekvátní 
a udržitelné využití? Dobrý pří-
klad táhne. Nakonec i v Hořovi-
cích takový dobrý příklad může-
me najít. Jedná se o areál Starého 
zámku. Starý zámek byl na prodej 
poté, co ho opustila správa Vojen-
ských lesů. Tehdejší vedení města 
(v čele se starostou Ondřejem Va-
culíkem) se rozhodlo Starý zámek 
za bezmála 40 mil. Kč koupit. Do-
vedeme si představit, že tehdy jis-
tě bylo také mnoho pochybností, 
jestli se má město takto finančně 
vydat, jestli pro něj bude využití 
atd. Nakonec, ale zvítězila velko-
rysost (bez ní se žádný větší záměr 
neobejde) a město Starý zámek 
koupilo. Záhy se tam přestěhovalo 
místní oddělení Policie ČR a pří-
spěvková organizace Domeček. 
Následně se podařilo využít vhod-
ný dotační titul a vybudovat zde 
městskou knihovnu a adekvátní 
zázemí Městského kulturního cen-
tra. Dnes by si asi málokdo dovedl 
představit Hořovice bez Starého 
zámku (a jeho multifunkčního vy-
užití), který se stal pevnou součás-
tí našeho hořovického „rodinného 
stříbra“. Dejme tedy šanci místům, 
která na svůj šťastný příběh teprve 
čekají, a nezbavujme se jich.

Ing. arch. Kryštof Kreisinger
zastupitel města Hořovice

Rodinné stříbro

Vážení obyvatelé Hořovic 
a nejbližšího okolí, z pověření čle-
nů Mysliveckého spolku Podluhy 
se na Vás obracíme ohledně roz-
hodnutí obnovy staré polní cesty 
od západní části Dražovky smě-
rem k hájovně Krejcárek. Naši 
členové zde vykonávají právo my-
slivosti na základě zákona o my-
slivosti č.449/2001 Sb., a to v KÚ 
Podluhy, v části KÚ Hvozdec 
a KÚ Hořovice. Oblast, kterou se 
polní cesta revitalizuje, prochází 
klidovou částí naší honitby, kde 
zejména srnčí zvěř nachází bez-
pečný kryt a klid. V těchto měsí-
cích zde klade mláďata, v letním 

období využívá krejcárské rybní-
ky a potok Tihava jako napajedla. 
Zároveň zde probíhá celoročně 
odstřel černé zvěře, zvěře škodící 
myslivosti, např. lišek, lovy per-
naté zvěře, např. lov divokých ho-
lubů. Po celé zmiňované lokalitě 
jsou rozmístěna krmná zařízení, 
která se využívají k přikrmování 
zvěře přes podzimní a zimní ob-
dobí, kdy vlivem sklizení země-
dělských plodin z polí dochází ke 
strádání zvěře.

Návštěvníky této lokality pro-
to žádáme, aby se zde chovali tiše, 
respektovali klidové území zvěře, 
do krmných zařízení nevkládali 

jakékoliv potraviny ani zbytky od 
svačin atd. V dobrém úmyslu při-
lepšit zvěři ji spíše ublížíte.

Dále návštěvníky žádáme, aby 
své čtyřnohé mazlíčky nepouštěli 
na volno.

Na závěr chceme upozornit 
veřejnost, že cesta prochází ho-
nitbou, kde dochází, hlavně ve 
večerních, nočních a ranních 
hodinách ke střelbě, proto dbejte 
zvýšené opatrnosti.

Veřejnost bude taktéž infor-
mována pomocí informačních 
cedulí.
Za Myslivecké sdružení Podluhy

Ing. Adámek

Obnova polní cesty ke Krejcárku
– upozornění mysliveckého spolku Podluhy

Nově dochází k rozšíření 
úseků placeného stání o lokality 
K Nemocnici, Na Okraji (par-
kování s parkovacími kartami) 
a parkoviště U Sluneční Brány 
(parkování s parkovacím auto-
matem). Tato část města bude 
nazvaná zóna II. - Východní 
část města. Rozšíření parko-
vacích zón bude mít pozitivní 
vliv na zajištění dostatečného 
množství parkovacích míst pro rezidenty východní části města.
ZÓNA II. – východní část města
Vymezené oblasti města (rozhodné pro nárok na vydání park. karty)
n ul. K Nemocnici – čp. 1197, čp. 1198, čp. 1199
n ul. Na Okraji – čp. 1495, čp. 1504, čp. 1529, čp. 1549, čp. 1559, čp. 1600

Cena za stání silničního motorového vozidla – parkovací karty
Roční parkovací karta
Rezidentní karta – I. zóna
– centrum města

200 Kč za první vozidlo žadatele
1000 Kč za každé další vozidlo
téhož žadatele

Rezidentní karta – II. zóna
– východní část města

200 Kč za první vozidlo žadatel
1 000 Kč za každé další vozidlo
téhož žadatele

Abonentní karta – I. zóna
– centrum města

1 000 Kč za každé vozidlo žadatele

Abonentní karta – II. zóna
– východní část města

1 000 Kč za každé vozidlo žadatele

Rezidentem je fyzická osoba, která má místo trvalého pobytu ve vy-
mezených oblastech města uvedených v příslušném nařízení nebo fyzická 
osoba, která je vlastníkem nemovitosti nacházející se ve výše uvedených ob-
lastech města. Z uvedeného vyplývá, že nově se v případě schválení tohoto 
VP automaticky, bez dalšího individuálního uvážení, nebudou rezidenční 
parkovací karty vydávat osobám pouze na základě nájemní smlouvy. Smy-
slem tohoto kroku je motivovat občany žijící v Hořovicích k hlášení svého 
místa trvalého pobytu a v návaznosti s tím též k placení místních poplatků.
Podrobnější informace najdete na stránkách města: Vnitřní předpis 
3/2024, Pravidla pro vydávání parkovacích karet

Eva Kaufmanová, místostarostka

Od 1. 7. 2024 budou ve východní 
části města nové modré zóny



Rádi bychom Vás informovali, 
že v návaznosti na proběhlou ve-
řejnou soutěž Hořovická tepláren-
ská, s.r.o. v minulých dnech uza-
vřela se společnosti SYSTHERM 
s.r.o. a smlouvu na dílo týkající se 
rekonstrukce rozvodů zásobování 
teplem na sídlišti Višňovka.

Realizace bude dle smlouvy pro-
bíhat v termínech od července 2024 
do prosince 2024. V nejbližších 
nicméně dnech bude sestaven spo-
lečně s Investorem a městem bližší 
harmonogram Díla, při kterém 

dojde k dopřesněni dílčích termínů 
realizace. Předpokládá se přitom, že 
nedojde k výraznému omezení do-
dávek topení i teplé vody a bude se 
pouze využívat dílčích několika ho-
dinových odstávek pro postupnou 
realizaci Díla.

Důvodem realizace zakázky, 
která je spolufinancovaná z evrop-
ských fondů, je havarijní stav stá-
vajících ocelových potrubí, které 
jsou již značně za hranicí životnosti. 
Realizace zakázky bude spočívat 
v náhradě těchto dožitých potrubí 
ve stávajících trasách – neprůlezný 
kolektor na sídlišti. Položení nové-
ho potrubí je v provedení předizo-
lovaného potrubí viz. obrázek č. 1 
a č. 2. Toto potrubí je již prefabriká-
tem z výroby a má garantované te-

pelné a izolační vlastnosti po dobu 
cca 25 let.

O této akci Vás budeme nadále 
informovat v dalších vydáních Ho-
řovického Měšťana. Bližší informa-
ce také budeme pravidelně zveřej-
ňovat na facebookových stránkách 
společnosti Hořovická teplárenská. 
Současně se předem omlouváme 
za těžkosti, které při realizaci Díla 
mohou nastat – omezené parko-
vání, omezený pohyb chodců. Bu-
deme se snažit Dílo realizovat v co 
nejmenším možném dopadu na 
každodenní pohodu obyvatel sídli-
ště Višňovka. Roman Jusko

Krátké představení
společnosti SYSTHERM s.r.o.

Společnost SYSTHERM s.r.o. je 
více než 20 let přední společnos-
tí pro výrobu a instalaci systémů 
předávání tepla se sídlem v Plzni. 
Společnost má ca 100 kmenových 
zaměstnanců a specializuje se na 
realizace energetických děl. Pro za-
jímavost – v rámci společenské od-
povědnosti byl v předešlém měsíci 
ukončen 14. ročník mezinárodní 
soutěže učňů O Putovní Pohár 
SYSTHERM, kde je společnost jako 
generální partner soutěže. Další in-
formace na www.systherm.com

zprávy
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Rekonstrukce rozvodů tepla v lokalitě Višňovka

Osobnosti města Hořovice v mlhách historie
Každé město, každá obec má svoji historii. Tu netvoří jen domy, stavby, či 

parky, ale i lidé, kteří v daném místě žili. I město Hořovice má řadu osobnos-
tí, které se zasloužily o jeho rozvoj, či jej proslavily. Pokusme se vypravit za 
nimi, odhrňme tedy pomyslnou oponu dělící naši současnost od minulosti… 
Před námi vystoupí první tváře minulých životů hořovických osobností. Jed-
nou z nich je nepochybně i JUDr. a PhDr. Josef Maličký.

Tento náš významný rodák se narodil dne 11. 6. 1903 (letos jsme si připomněli 
121. výročí jeho narození) a zemřel v roce 1969. Bydlel na hořovickém náměs-
tí v místech dnešního finančního úřadu. Jeho otec si přál, aby se stal právníkem 
a proto vystudoval práva, stal se advokátem, ale jeho srdce patřilo archeologii a tak 
vystudoval i druhou vysokou školu. Od roku 1948 spolupracoval s Archeologickým 
ústavem ČSAV a s jeho jménem jsou spojeny objevy lokalit jako je Tihava, Háj, 
Plešivec, Lážovice, pravěké sídliště na Otmíčské hoře, či keltské oppidum u Srb-
ska, prozkoumání klášterního objektu na vrchu Velíz u Kublova. Byl správcem 
muzejních sbírek města Hořovice, okresním konzervátorem památkové péče, pů-
sobil jako kronikář města Hořovice. Napsal řadu odborných statí, článků i studií, 
v nichž seznamoval veřejnost s historií regionu. Byl to on, kdo přišel s tvrzí Hořovi-

ce – dnešní starý zámek - jako novou verzí rodiště českého husitského krále Jiřího 
z Poděbrad (duben 1420), kam se měli Jiříkovi rodiče uchýlit do bezpečí v dobách 
husitských bouří. To je jen krátký výčet aktivit tohoto hořovického rodáka.

Já sám jsem měl možnost jej v první polovině šedesátých let poznat, kdy 
jsem jako kluk byl členem archeologického kroužku, který vedl. Dodnes je 
v hořovické sbírce umístěn i úlomek ze šípu pravěkého lovce, který jsme s ka-
marády našli za domem čp. 702 v dnešní Palachově ulici.

JUDr. PhDr. Josef Maličký byl vzdělaný člověk, který působil na své okolí 
jako přísný a strohý člověk. Ale to bylo jen zdání, vyvolané jeho profesí. Ve 
skutečnosti to byl spořádaný mužs, který se plně oddal svému poslání – pát-
rání v historii okolí města Hořovice. Pan doktor zemřel ve věku 66 let. Místo 
jeho posledního odpočinku je na hřbitově v Hořovicích v kolumbáriu, ozna-
čeno černou deskou popsanou bílým písmem, že zde spočívá společně se svojí 
manželkou. Jsem opravdu rád, že zastupitelstvo města Hořovice ocenilo jeho 
záslužnou roli tím, že počátkem tohoto roku pojmenovalo jednu z ulic našeho 
města jako ulici doktora Maličkého. Z toho se odvíjí mé přesvědčení, že by-
chom si měli více připomínat významné osobnosti našeho města, protože jsou 
to i ony, kdo utvářely jeho podobu, význam, ale i přítomnost.

JUDr. Jaroslav Ortman CSc, předseda redakční rady

n Plán rekonstruovaných
rozvodů – situace stavby

Žákyně a žáci 9. A a 9. B 2. Zá-
kladní školy v Hořovicích vyma-
lovali pod vedením paní učitelky 
Anny Eštokové dětský koutek na 
Městském úřadu v Hořovicích. 
Koutek se nachází ve 3. patře 
a slouží jako čekárna i herna pro 
rodiče s dětmi, kteří přicházejí 
vyřizovat své záležitosti na Od-
bor sociálních věcí, zdravotnictví 

a školství nebo jdou na konzultaci 
k dětské psycholožce, která s odbo-
rem spolupracuje.

Tímto moc děkujeme za spolu-
práci 2. Základní škole a budeme 
moc rádi, pokud na podobných 
projektech bude možné spolupra-
covat i v budoucnosti.

Alena Ratajová

Žáci 2. ZŠ Hořovice vymalovali
dětský koutek na městském úřadu



usnesení zastupitelstva a zápis ze schůze rady města

www.mesto-horovice.eu6

Zastupitelstvo 
města Hořovice

ze dne 13. 5. 2024

Zastupitelstvo města Hořovice po 
projednání na základě zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích (obecní zří-
zení), v platném znění
n Bod programu č. 1 – BEZ USNE-
SENÍ
n Bod programu č. 2 – SLIB ZA-
STUPITELE
n Bod programu č. 3
USNESENÍ č. 3
Zastupitelstvo města Hořovice 
schvaluje program zasedání zastupi-
telstva města Hořovice.
Výsledek hlasování:
PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 3 bylo schváleno.
n Bod programu č. 4
USNESENÍ č. 4
Zastupitelstvo města Hořovice po 
projednání podle § 84 odst. 2, písm. 
b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozděj-
ších předpisů, schvaluje účetní zá-
věrku města Hořovice sestavenou 
ke dni 31. 12. 2023.
Výsledek hlasování:
PRO: 16 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 4
Usnesení č. 4 bylo schváleno.
n Bod programu č. 5
USNESENÍ č. 5
Zastupitelstvo města Hořovice po 
projednání podle § 84 odst. 2, písm. 
b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozděj-
ších předpisů, schvaluje Závěrečný 
účet města Hořovice za rok 2023 
včetně zprávy o výsledku přezkou-
mání hospodaření a celoroční hos-
podaření města Hořovice, a to bez 
výhrad.
Výsledek hlasování:
PRO: 15 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 5
Usnesení č. 5 bylo schváleno.
n Bod programu č. 6
USNESENÍ č. 6
Zastupitelstvo města Hořovice schva-
luje předfinancování a financování 
závazné spoluúčasti (40 % způsobi-
lých výdajů) a případných nezpůso-
bilých výdajů projektu „Instalace EPS 
v Domově Na Výsluní Hořovice“.
Výsledek hlasování:
PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 6 bylo schváleno.
n Bod programu č. 7
USNESENÍ č. 7
Zastupitelstvo města Hořovice schva-
luje předfinancování a financování 
závazné spoluúčasti (25 % způsobi-
lých výdajů) a případných nezpůso-
bilých výdajů projektu „Osobní výtah 
v Domově Na Výsluní Hořovice“.
Výsledek hlasování:
PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 7 bylo schváleno.

n Bod programu č. 8
USNESENÍ č. 8
Zastupitelstvo města Hořovice 
schvaluje předfinancování a finan-
cování závazné spoluúčasti (5% 
způsobilých výdajů) a případných 
nezpůsobilých výdajů projektu 
„Studie systémů sídelní zeleně měs-
ta Hořovice“.
Výsledek hlasování:
PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 8 bylo schváleno.
n Bod programu č. 9
USNESENÍ č. 9
Zastupitelstvo města Hořovice po 
projednání na základě zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích (obecní zří-
zení), v platném znění podle § 84 
odst. 2, písm. b) schvaluje rozpočto-
vé opatření č. 2 ke schválenému roz-
počtu města Hořovice na rok 2024.
Výsledek hlasování:
PRO: 15 PROTI: 5 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 9 bylo schváleno.
n Bod programu č. 10
USNESENÍ č. 10
Zastupitelstvo města Hořovice 
schvaluje dle ustanovení § 85 písm. 
a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozděj-
ších předpisů, uzavření smlouvy 
o smlouvě budoucí kupní a smlouvy 
o právu provést stavbu mezi městem 
Hořovice, jako budoucím prodávají-
cím, a Společenstvím vlastníků jed-
notek 1229 Hořovice, IČ: 26433273, 
se sídlem Višňová 1229/1, 268 01 
Hořovice, jako budoucím kupují-
cím, jejímž předmětem je prodej 
části pozemku p. č. 942/1 v obci Ho-
řovice a k. ú. Velká Víska v rozsahu 
předloženého zákresu na snímku 
katastrální mapy za účelem vybudo-
vání bezbariérové přístupové rampy 
u bytového domučp. 1229 Hořovice. 
K podpisu příslušné smlouvy je po-
věřena starostka města.
Výsledek hlasování:
PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 10 bylo schváleno.
n Bod programu č. 11
USNESENÍ č. 11
Zastupitelstvo města Hořovice 
schvaluje dle ustanovení § 85 písm. 
a) zákona č. 128/2000 Sb.,o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozděj-
ších předpisů, uzavření smlouvy 
o smlouvě budoucí kupní a smlou-
vy o právu provést stavbu mezi 
městem Hořovice, jako budoucím 
prodávajícím, a Společenstvím 
vlastníků jednotek 1221 Hořovice, 
IČ: 26481031, se sídlem U Remíz-
ku 1221/26, 268 01 Hořovice, jako 
budoucím kupujícím, jejímž před-
mětem je prodej části pozemku p. č. 
942/1 v obci Hořovice a k. ú.Velká 
Víska v rozsahu návrhu geomet-
rického plánu č. 1064-13/2024 za 
účelem vybudování bezbariéro-
vé přístupové rampy k bytovému 
domu čp. 1221 Hořovice. K podpisu 

příslušné smlouvy je pověřena sta-
rostka města.
Výsledek hlasování:
PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 11 bylo schváleno.
n Bod programu č. 13
USNESENÍ č. 12
Zastupitelstvo města Hořovice volí 
nového člena kontrolního výboru: 
Jana Voříška.
Výsledek hlasování:
PRO: 20 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Usnesení č. 12 bylo schváleno.

Rada města
Hořovice

ze dne 27. 5. 2024

n Rada města Hořovice schvaluje 
program dnešního jednání rady uve-
dený na pozvánce. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje 
příspěvkové organizaci Domov Na 
Výsluní Hořovice navýšení celko-
vého počtu zaměstnanců na 75, a to 
bez navýšení finančních prostřed-
ků. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 PROTI: 
0 ZDRŽEL SE: 0 Ing. J. Skopeček se 
vzdálil z jednání rady. Počet radních 
4.
n Rada města Hořovice souhla-
sí s ukončením dohod o vytvoření 
společného školského obvodu uza-
vřených mezi městem Hořovice, jako 
zřizovatelem školy, a obcemi Fel-
babka, Hvozdec, Kotopeky, Otmíče, 
Podluhy a Rpety, na jejichž základě 
je vytvořen společný školský obvod 
základní školy, jejíž činnost vyko-
nává 1. základní škola Hořovice, se 
sídlem Komenského 1245/7, 268 01 
Hořovice. Rada města pověřuje od-
bor Kanceláře tajemníka finalizací 
výpovědí a starostku jejich podpi-
sem. Zároveň rada města pověřuje 
místostarostku Evu Kaufmanovou 
předložením pracovní verze návrhu 
nové veřejnoprávní smlouvy o vy-
tvoření společných školských obvodů 
dotčeným obcím a jednáním s těmito 
obcemi o podmínkách další spolu-
práce. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 PROTI: 
0 ZDRŽEL SE: 0 Ing. J. Skopeček se 
vrátil zpět na jednání rady. Počet rad-
ních 5.
n Rada města Hořovice v souladu 
s ustanovením § 11, § 61 odst. 2 písm. 
a) a § 102 odst. 2 písm. d) zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích (obecní zří-
zení), ve znění pozdějších předpisů, 
vydává Nařízení města Hořovice, kte-
rým se vydává ceník za užití místních 
komunikací nebo jejich určených 
úseků vymezených v Nařízení města 
Hořovice o placeném stání silničních 
motorových vozidel na místních ko-
munikacích nebo určených úsecích 
v Hořovicích varianta č. 2. Účin-

nost uvedeného nařízení stanoví od 
01. 07. 2024. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 
PROTI: 1 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s přijetím dotace z rozpočtu obce 
Lochovice ve výši 1.000,– Kč ve pro-
spěch Domova Na Výsluní Hořovice 
a schvaluje příslušnou Veřejnopráv-
ní smlouvu. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice po projed-
nání souhlasí s odepsáním pohledáv-
ky za panem xxx, nar. xxx, konkrétně 
dopravní pokuty na částku 8.710,– 
Kč a souvisejících nákladů řízení ve 
výši 1.000,– Kč (VS 7722009) ze dne 
22. 05. 2009. JUDr. Jaroslav Ortman 
nahlásil střet zájmu a nehlasoval. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 4 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice doporučuje 
Zastupitelstvu města Hořovice schvá-
lit navýšení příspěvku na provoz na 
rok 2024 o 1.560.000,– Kč a poskyt-
nutí investičního příspěvku ve výši 
242.911,– Kč příspěvkové organizaci 
Městská správa bytového a nebytové-
ho fondu Hořovice, IČO 69764883, 
a to formou rozpočtového opatření, 
v jehož rámci dojde ke změně závaz-
ného ukazatele. HLASOVÁNÍ: PRO: 
4 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 1
n Rada města Hořovice souhlasí se 
Smlouvou o zřízení věcného břeme-
ne – služebnosti č. IV-12-6030010, 
uzavíranou mezi městem Hořovice, 
jako povinnou, a společností ČEZ 
Distribuce, a.s., IČ: 24729035, se síd-
lem Teplická 874/8, 405 02 Děčín, 
jako oprávněnou. Zřizovaná slu-
žebnost spočívá v právu oprávněné 
umístit, provozovat, opravovat a udr-
žovat zařízení distribuční soustavy 
(kabelové vedení nn, venkovní ve-
dení NN, skříň SR622, skříň SR502, 
zemnící pásek a sloup) na pozemcích 
p. č. 454/2, p. č. 454/3, p. č. 454/4, p. 
č. 753/1, p. č. 757/2, p. č. 757/3 v obci 
Hořovice a k. ú. Velká Víska, prová-
dět jeho obnovu, výměnu a moder-
nizaci s tím, že služebnost se sjedná-
vá na dobu neurčitou v rozsahu dle 
předloženého geometrického plánu, 
a to za jednorázovou náhradu ve výši 
16.700,– Kč bez DPH. K podpisu 
smlouvy je pověřena starostka měs-
ta. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
Smlouvou o zřízení služebnosti uza-
víranou se společností CETIN a. s., 
IČ: 04084063, se sídlem Českomo-
ravská 2510/19, Libeň, 190 00 Praha 
9, jako oprávněnou, jejímž předmě-
tem je umístění a provozování pod-
zemního komunikačního vedení 
veřejné komunikační sítě o délce 
19,8 m na pozemcích p. č. 920/1 a p. 
č. 920/5 v obci Hořovice a k. ú. Velká 
Víska ve vlastnictví města v rozsahu 
předloženého geometrického plánu, 
a to na dobu neurčitou za jednorázo-
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vou náhradu ve výši 10.500,– Kč bez 
DPH. K podpisu smlouvy je pověře-
na starostka města. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice revokuje své 
usnesení ze dne 31. 08. 2022: „Rada 
města Hořovice bere na vědomí 
žádost Českého rybářského svazu, 
z.s., MO Hořovice, o prodej části 
pozemku parcelní č. 501/2 v k.ú. Ho-
řovice o výměře cca 100 m2, a to za 
účelem výstavby parkovacích stání, 
a doporučuje Zastupitelstvu měs-
ta Hořovice tento prodej schválit. 
Rada dále pověřuje odbor vnitřních 
věci a právní přípravou nezbytných 
podkladů včetně kupní smlouvy se 
stanovením nezbytných podmínek 
prodeje, a zveřejněním záměru pro-
deje na úřední desce města.“
Rada města Hořovice schvaluje toto 
nové usnesení: „Rada města Hořovi-
ce souhlasí se záměrem směny části 
pozemku p. č. 501/2 v obci a k. ú. 
Hořovice (konkrétně se jedná o nově 
označený pozemek p. č. 501/4 o vý-
měře 83 m2 dle návrhu geometrické-
ho plánu č. 2321-212/2023) ve vlast-
nictví města Hořovice za pozemek 
p. č. 501/1 v obci a k. ú. Hořovice ve 
vlastnictví Českého rybářského sva-
zu, z.s., místní organizace Hořovice, 
IČO: 18601481, se sídlem Anýžova 
486/7, 268 01 Hořovic. Rada města 
pověřuje odbor vnitřních věcí a práv-
ní zadáním znaleckého posudku za 
účelem určení ceny obvyklé pozem-
ku p. č. 501/1, zveřejněním záměru 
směny pozemků na úřední desce 
města a vypracováním návrhu směn-
né smlouvy.“ HLASOVÁNÍ: PRO: 5 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice nesouhlasí 
se záměrem prodeje části pozemku 
p. č. 339 v obci a k. ú. Hořovice pro 
pana xxx, trvale bytem xxx a předklá-
dá tento záměr k projednání Zastupi-
telstvu města Hořovice se zamítavým 
stanoviskem. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s podáním písemné žádosti města 
Hořovice ČR - Úřadu pro zastupová-
ní státu ve věcech majetkových o bez-
úplatný převod pozemku p. č. 903/12 
v obci Hořovice a k. ú. Velká Víska, 
na kterém se nachází vodní dílo - Žá-
kův náhon. Rada města Hořovice po-
věřuje paní starostku podpisem žá-
dosti o převod. HLASOVÁNÍ: PRO: 
5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
Smlouvou o budoucí smlouvě o zří-
zení věcného břemene a dohody 
o umístění stavby č. IE-12-6011085 
uzavíranou mezi městem Hořovice, 
jako budoucí povinnou, a společnos-
tí ČEZ Distribuce, a.s., IČ: 24729035, 
jako budoucí oprávněnou, jejímž 
předmětem je závazek smluvních 
stran uzavřít v budoucnu smlouvu 
o zřízení věcného břemene - slu-

žebnosti inženýrské sítě, spočívající 
v právu umístit, provozovat, opravo-
vat a udržovat kabelové vedení NN 
0,4 kV v délce 148 bm a rozpojovací 
pojistkovou skříň – pilíř SR502 o vý-
měře 1 m2 na pozemcích p. č. 64/1, p. 
č. 66/18, p. č. 66/19, p. č. 66/20, p. č. 
66/21, p. č. 73/1, p. č. 80 v obci Hořo-
vice a k. ú. Velká Víska, provádět jeho 
obnovu, výměnu a modernizaci, a to 
na dobu neurčitou za jednorázovou 
náhradu ve výši 103.300,– Kč bez 
DPH. K podpisu smlouvy je pově-
řena starostka města. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
záměrem darování pozemku p. č. 
958/13 v obci Hořovice a k.ú. Velká 
Víska z vlastnictví města do vlast-
nictví Středočeského kraje, IČO: 
70891095, zastoupený Krajskou 
správou a údržbou silnic Středočes-
kého kraje, příspěvkovou organizací, 
IČ: 00066001, se sídlem Zborovská 
81/11, 150 00 Praha 5, Smíchov, 
za účelem zajištění výstavby veřej-
ně prospěšné stavby II/114-II/117 
Hořovice – východní obchvat a do-
poručuje Zastupitelstvu města Ho-
řovice tento převod schválit. Rada 
města pověřuje odbor vnitřních věcí 
a právní zveřejněním záměru daro-
vání pozemku na úřední desce měs-
ta. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice bere na vě-
domí sdělení pana xxx, bytem xxx, 
ohledně splátkového kalendáře kup-
ní ceny části pozemků p. č. 219/1 
a p. č. 249/1 (nově označené jako p. 
č. 249/4 dle geometrického plánu č. 
2300-168/2023) v obci a k. ú. Ho-
řovice a doporučuje zastupitelstvu 
navržený splátkový kalendář kupní 
ceny v rámci příslušné kupní smlou-
vy schválit. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
záměrem prodeje části pozemku p. 
č. 867/12 v obci Hořovice a k.ú. Vel-
ká Víska (konkrétně se jedná o nově 
označený pozemek p. č. 867/12 o vý-
měře 2 209 m2 dle geometrického 
plánu č. 1038-17/2023) pro pana xxx, 
trvale bytem xxx a předkládá tento 
záměr k projednání Zastupitelstvu 
města Hořovice. Rada města pověřu-
je odbor vnitřních věcí a právní zadá-
ním vyhotovení znaleckého posudku 
za účelem určení ceny obvyklé, zve-
řejněním záměru prodeje části po-
zemku na úřední desce města a vy-
pracováním návrhu kupní smlouvy. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 4 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 1
n Rada města Hořovice souhlasí 
s textem smlouvy o výpůjčce, podle 
které město Hořovice přenechává 
MKC Hořovice pozemky a komu-
nikační systém v majetku města na 
Palackého náměstí, v Pražské ulici 
v úseku od Palackého náměstí po 

křižovatku s ulicí Vrbnovskou, v ulici 
9. května v úseku od okružní křižo-
vatky do jejího napojení na Palacké-
ho náměstí, v ulici Vrbnovská v úse-
ku od křižovatky s ulicí Pražskou po 
křižovatku s ulicí Hradební, v ulici 
Valdecká v úseku od křižovatky 
s ulicí Jungmanovou do napojení na 
Palackého náměstí a v ulici Slavíkova 
v celém jejím rozsahu do užívání za 
účelem uspořádání akce s názvem 
Cibulový jarmark Hořovice 2024 ve 
dnech 4. a 5. 10. 2024. Rada zároveň 
souhlasí s bezplatným pronájmem 
sálu a přísálí v budově radnice č. 
p. 2/2, v době od čtvrtka 3. 10. do 
neděle 6. 10. 2024 a s udělením vý-
jimky z Obecně závazné vyhlášky 
města Hořovice č. 3/2015 o zákazu 
požívání alkoholu a jiných omam-
ných psychotropních látek na veřej-
ném prostranství v pátek 4. 10. 2024, 
v době od 17:00 hod. do 22:00 hod. 
a v sobotu 5. 10. 2024 v době od 8:00 
hod. do 22:00 hod. Oznámit usnesení 
rady žadateli. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 1
n Rada města Hořovice na základě 
výběrového řízení „1. máje, Les-
ní – komunikace“ projednala závěry 
hodnotící komise a rozhodla o výbě-
ru nejvýhodnější nabídky od společ-
nosti Strabag a.s., se sídlem Lidická 
802, 266 01 Beroun, IČ: 60838744, 
jehož tímto vybírá jako dodavatele 
a souhlasí s podpisem Rozhodnu-
tí o výběru dodavatele. Společnost 
požaduje za provedení díla částku 
ve výši 2.277.554,78 Kč bez DPH, tj. 
2.755.841,28 Kč včetně DPH. Rada 
města Hořovice pověřuje paní sta-
rostku podpisem příslušné Smlouvy 
o dílo. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 PRO-
TI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhla-
sí s textem dodatku č. 1 k servisní 
smlouvě, podle kterého bude spo-
lečnost MK Consult, v.o.s., za cenu 
10.000,– Kč bez DPH za rok, pro 
město Hořovice generovat z digi-
tálních grafických pasportů obec-
ního majetku zhotovitele, popř. je 
prostřednictvím objednatele bude 
získávat od geodetů, provádějících 
zaměření DTI a vkládat je podle pří-
slušných pravidel do IS DTM. Rada 
pověřuje paní starostku podpisem 
dodatku č. 1 k servisní smlouvě. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 5 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s textem servisní smlouvy na zajiš-
tění správy, údržby a oprav elektro-
nické úřední desky, podle které bude 
společnost BSS Praha, s.r.o. za roční 
úhradu ve výši 56.628,– Kč vč. 21 % 
DPH zajišťovat údržbu 2 ks elektro-
nických úředních desek v Hořovi-
cích. Rada pověřuje paní starostku 
podpisem smlouvy. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 

zněním zadávací dokumentace a veš-
kerých příloh včetně Smlouvy o dílo, 
pro veřejnou zakázku na stavbu s ná-
zvem „Vísecká, Malá – komunikace“ 
zadávanou dle vnitřního předpisu č. 
1/2024, zásad pro zadávání veřejných 
zakázek malého rozsahu, v platném 
znění. Do komise pro otevírání obá-
lek, komise pro posouzení kvalifikace 
a hodnotící komise jsou tímto radou 
jmenování následující členové, resp. 
i jejich náhradníci v tomto složení: 
členové – Ing. Věra Eschnerová, Ing. 
Ladislav Ludvík, Miloslav Jelínek, 
náhradníci – 1. náhradník Ing. Petr 
Karban, 2. náhradník Bc. Jiří Stupka, 
3. náhradník Vladimír Stolz. HLA-
SOVÁNÍ: PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada na základě žádosti souhla-
sí s osazením okna s balkonovými 
dveřmi v bytě č. 2 bytového domu č. 
p. 677 a s provedením jednoduché-
ho schodiště na části pozemku p. č. 
1716/1 v k. ú. Hořovice o rozměrech 
cca 1,75 x 1,0 m, poté co si majitel 
bytu potřebnou část pozemku od-
koupí za cenu určenou znaleckým 
posudkem o jednotkové tržní hod-
notě / obvyklé ceně nemovitých věcí 
s tím, že součástí kupní ceny bude 
i cena za zpracování posudku. Část 
pozemku, na kterém by mělo být 
schodiště umístěno, se nachází na 
jižní straně domu č. p. 676-677 na 
sídlišti Sklenářka. Oznámit usnesení 
rady žadateli. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 1
n Rada města Hořovice souhlasí 
se zněním zadávací dokumentace 
a veškerých příloh včetně Smlou-
vy o dílo, pro veřejnou zakázku na 
stavbu „Oprava ulice Komenského 
v Hořovicích“ zadávanou ve zjedno-
dušeném podlimitním řízení podle 
zákona č.134/2016 Sb., o zadávání 
veřejných zakázek, ve znění pozděj-
ších předpisů. Do komise pro oteví-
rání obálek, komise pro posouzení 
kvalifikace a hodnotící komise jsou 
tímto radou jmenování následují-
cí členové, resp. i jejich náhradníci 
v tomto složení: členové – Ing. Věra 
Eschnerová, Bc. Jiří Stupka, Miloslav 
Jelínek, náhradníci – 1. náhradník 
Ing. Petr Karban, 2. náhradník Ing. 
Ladislav Ludvík, 3. náhradník Mgr. 
Alena Hlavatá. HLASOVÁNÍ: PRO: 
5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
zněním zadávací dokumentace a veš-
kerých příloh včetně textu smlou-
vy o dílo, pro veřejnou zakázku na 
stavbu „MŠ Větrná – energeticky 
úsporná opatření“ zadávanou ve 
zjednodušeném podlimitním řízení 
podle zákona č.134/2016 Sb., o za-
dávání veřejných zakázek, ve znění 
pozdějších předpisů. Do komise pro 
otevírání obálek, komise pro posou-
zení kvalifikace a hodnotící komise 
jsou tímto radou jmenování následu-
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Rada města
Hořovice

ze dne 10. 6. 2024

n Rada města Hořovice schvaluje 
program jednání uvedený na pozván-
ce. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s bezplatným užitím městského znaku 
města Hořovice společností N.S.E.F. 
production s.r.o., IČ: 27366413, se 
sídlem Žirovnická 2389/1a, 106 00 
Praha 10 na plakátech soutěže kapel 
„“Středočeská skutečná liga““, která se 
koná dne 16. 06. 2024 (základní kolo) 
a 18. 09. 2024 (semifinále) na nádvoří 
Starého zámku v Hořovicích. Vyrozu-
mět žadatele. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice doporučuje 
Zastupitelstvu města Hořovice schválit 
poskytnutí individuální účelové inves-
tiční dotace společnosti Zimní stadion 
Hořovice s.r.o., IČO: 24269662 na vý-
stavbu nové haly na zimním stadionu 
v Hořovicích ve výši 1.000.000,– Kč 
a pověřit starostku města k podpisu 
smlouvy dle přílohy usnesení. HLA-
SOVÁNÍ: PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0. V 15:18 přišel JUDr. Jaroslav 
Ortman, počet radních 5.
n Rada města Hořovice bere na vědo-
mí předložené rozpočtové opatření č. 

3 ke schválenému rozpočtu města Ho-
řovice na rok 2024, a s doporučením 
jej schválit ho předkládá Zastupitel-
stvu města Hořovice k projednání na 
základě § 84 odst. 2, písm. b) zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zří-
zení), v platném znění. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
se zněním Dodatku č. 1 ke Smlou-
vě o dílo č. 2020-010, uzavřené dne 
25. 03. 2020 mezi městem Hořovi-
ce jako objednatelem a společností 
KOCMAN envimonitoring s.r.o., 
IČO: 03108279, se sídlem Šimáčko-
va 674/137, Líšeň, 628 00 Brno, jako 
zhotovitelem. Předmětem dodatku je 
nárůst cenových výdajů od roku 2020 
a to jak za servisní činnost, tak za do-
pravné. Dále se upravuje sídlo zhoto-
vitele. K podpisu dodatku je pověřena 
starostka města. HLASOVÁNÍ: PRO: 
5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0. V 15:28 
přišel Ing. et Ing. Jan Skopeček, počet 
radních 6.
n Rada města Hořovice souhlasí 
se zněním Dodatku č. 4 ke Smlou-
vě o nájmu skládky odpadů ze dne 
12. 03. 2009, uzavíraným mezi měs-
tem Hořovice, jako pronajímatelem, 
a společností AVE CZ odpadové 
hospodářství s.r.o., IČO: 493 56 089, 
se sídlem Pražská 1321/38a, 102 00 
Praha 10, jako nájemcem. Předmětem 
dodatku je zejména úprava práv a po-
vinností smluvních stran v souvislosti 
s dokončením rekultivace skládky 
Hrádek a výplata kompenzace ve pro-
spěch města ve výši 14.800.000 Kč. 
Za podmínky uzavření Dodatku č. 4 
souhlasí město Hořovice se změnou 
stavby před dokončením „Skládka 
odpadů Hořovice – Hrádek, Rekulti-
vace – III. etapa“ dle předložené pro-
jektové dokumentace vypracované 
společností Sweco Hydroprojekt a.s., 
Táborská 31, 140 16 – Praha 4, hlav-
ní inženýr projektu Ing. Petr Holý 
(ČKAIT 0007147), pod číslem 11-
4117-1300, aktualizovanou v březnu 
2024 (03/2024), ve prospěch staveb-
níka uvedené stavby, a to společnosti 
AVE CZ odpadové hospodářství 
s.r.o., IČO: 493 56 089, se sídlem 
Pražská 1321/38a, 102 00 Praha 10. 
K podpisu Dodatku č. 4 je pověřena 
starostka města. K podpisu souhlasu 
se změnou stavby je pověřena starost-
ka města poté, co nabude účinnosti 
uzavřený Dodatek č. 4 v předloženém 
znění. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 
0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s textem smlouvy o budoucí smlou-
vě o realizaci přeložky distribučního 
zařízení určeného k dodávce elek-
trické energie, podle které bude, za 
podmínek zde popsaných, se společ-
ností ČEZ Distribuce a.s. uzavřena 
Konečná smlouva, na jejímž základě 
bude v době uzavírky ulice 9. května 
provedena, v rámci rekonstrukce a sa-

jící členové, resp. i jejich náhradníci 
v tomto složení: členové – Eva Kau-
fmannová, Bc. Helena Nesnídalová, 
Ing. Milan Šnajdr, náhradníci – 1. 
náhradník Ing. Věra Eschnerová, 2. 
náhradník Karel Pelikán, 3. náhrad-
ník Mgr. Helena Plecitá. HLASOVÁ-
NÍ: PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice nesouhlasí 
s bezplatným užitím zasedací míst-
nosti radnice města Hořovice pro na-
táčení motivu pro seriál České Tele-
vize s pracovním názvem „DĚCKO“ 
dne 28. 06. 2024 v čase od 06:00 do 
16.30 hodin. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice rozhodla, 
že prázdninový režim schůzí Rady 
města Hořovice bude 22. 07. 024 
a 26. 08. 2024. Od 09. 09. 2023 se bu-
dou konat schůze rady v obvyklém 
režimu. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 PRO-
TI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n INFORMACE ÚŘADU
- BEZ USNESENÍ
Rada města Hořovice vzala na vědo-
mí informativní podání - Táborová 
základna Zbirožský potok – záměr 
nabytí majetku.
n Rada města Hořovice vzala na vě-
domí Zápis č. 2/2024, podnět radě 
z Komise pro kulturu, cestovní ruch 
a propagaci města a Zápis č. V ze Sta-
vební komise města Hořovice.

nace opěrné zdi, přeložka kabelů NN. 
Rada pověřuje starostku města podpi-
sem smlouvy. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Rada města Hořovice souhlasí s tex-
tem smlouvy o realizaci překládky sítě 
elektronických komunikací, vč. příloh 
č. 1 a 2, podle které společnost CETIN 
a.s., zajistí za cenu 177.874,– Kč reali-
zaci překládky svých kabelových roz-
vodů v rámci výstavby nového mostu 
přes Žákův náhon v ulici Pod Nádra-
žím. Rada pověřuje paní starostku 
podpisem smlouvy. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s textem stanoviska technického a do-
pravního odboru MěÚ Hořovice k, 
společností ČEZ Distribuce a.s., plá-
nované realizaci nových distribučních 
zařízení (kabelových tras) určených 
k dodávce elektrické energie v ulicích 
Lidická, Horní, Dolní, Polní a v již-
ní části náměstí Boženy Němcové. 
Stanovisko se stane přílohou smluv 
o smlouvách budoucích o realizaci 
distribučních zařízení určených k do-
dávce elektrické energie, které budou 
v této věci uzavírány mezi městem 
Hořovice a společností ČEZ Distribu-
ce a.s. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 
0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s bez-
platným užitím sálu radnice města 
Hořovice pro konání zkoušek a před-
stavení „ENCYKLOPEDIE AKČNÍ-

HO FILMU“ - parodie na klasické 
a akční filmy odehrávající se v ČSSR 
v roce 1976 a to ve dnech 19. 6. , 20. 6. , 
21. 6. , 23. 06. , 25. 6. 2024, od 06:00 do 
22:00 hodin, který pořádá studentský 
soubor nevýdělečného charakteru, 
pořadatel akce Filip Mazura. HLASO-
VÁNÍ: PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 
3. Návrh usnesení nebyl přijat.
n Rada města Hořovice souhlasí s ná-
vrhem likvidační komise na likvidaci 
nepotřebného a neupotřebitelného 
majetku: SVČ Domeček a Domov Na 
Výsluní. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 PRO-
TI: 0 ZDRŽEL SE: 1
n Rada města Hořovice schvaluje 
termín konání schůze zastupitelstva 
v pondělí 24. 06. 2024. Hlasování: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0. 
V 15:58 odešel Ing. Jan Skopeček, po-
čet radních 5.
n Rada města Hořovice schvaluje ná-
vrh programu na jednání zastupitel-
stva, které se bude konat 24. 06. 2024. 
Hlasování: PRO: 5 PROTI: 0 ZDR-
ŽEL SE: 0
INFORMACE ÚŘADU
- BEZ USNESENÍ
n Rada města Hořovice vzala na vě-
domí informativní podání - Vnitřní 
předpis č. 3/2024 – pravidla pro vydá-
vání parkovacích karet
n V rámci diskuze Rada města Ho-
řovice projednala bod č. 15 dnešního 
programu - partnerství s MAS Karl-
štejnsko a Města Hořovice
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Hasiči Hořovice
Zásahy Hasičského záchranné-
ho Sboru Středočeského kraje, 
územního odboru Beroun, po-
žární stanice Hořovice.

8 Od 15. 5. do 15. 6. 2024 hasiči 
ze stanice Hořovice vyjížděli k 40 
událostem, z toho k 9 požárům, 
k 12 technickým událostem typu 
čerpání vody, padlý strom, k 11 
dopravním nehodám, k 3 únikům 
nebezpečných látek a 2x k záchra-
ně osob. Ve třech případech šlo 
o planý poplach. Při událostech 
spolupracovali se zdravotnickou 
záchrannou službou, policií ČR 
a ostatními složkami IZS. Při udá-
lostech došlo ke zranění 18 osob, 9 
osob bylo přímo zachráněno a 408 
osob evakuováno.
8 18. 5. 2024 v 1:46 byla jednotka 
HZS Středočeského kraje ze sta-
nice Hořovice, Dobříš a Beroun 
společně s jednotkami SDH obcí 
Hostomice, Osov, Lochovice, 
Lhotka a Jince vyslána na požár 
plechové haly sloužící jako ze-
mědělský objekt. Průzkumem 
na místě zjištěn požár vně haly 
ohrožující okolní objekty. Na 
likvidaci požáru a ochranu okol-
ních objektů byly nasazeny 4 x 
vodní proud v dýchací technice. 
Dále hasiči rozebírali konstrukce 
a evakuovali materiál. Po likvida-
ci ještě objekt zkontrolovali termo 
kamerou.
8 20. 5. 2024 v ranních hodinách 
byla jednotka HZS Středočeského 
kraje ze stanice Hořovice a Beroun 
vyslána na dopravní nehodu osob-
ního vozidla v potoce, v obci Osek. 
Na místě zjištěna DN se zraněním 
řidiče, kdy vozidlo se nacházelo 

částečně v korytě Červeného po-
toka. Zraněný řidič v péči ZZS. 
Hasiči provedli protipožární opat-
ření, zajištění úniků provozních 
náplní do vodního toku a pomocí 
automobilového jeřábu vyprostili 
vozidlo zpět na komunikaci.
8 2. 6. 2024 v podvečerních ho-
dinách došlo ke spadu velkého 
úhrnu dešťových srážek v oblasti 
Plešivce, což mělo za následek 
bleskové povodně v obci Běštín, 
Lhotka, Lochovice, Radouš a Ne-
umětely. Na místa zásahů bylo 
vysláno několik dotčených i vzdá-
lených jednotek PO. V obcích do-
šlo k zaplavení sklepních prostor, 
studní, zahrad, garáží, poškození 
vozovek a neprůchodnost kanali-
zace s následným vyhlášením III. 
stupňů povodňové aktivity, což je 
stav ohrožení na vodních tocích 
Řeřicha a Chumava. Jednotky 
na místě prováděly uzavírání el. 
energie, monitoring vodních toků, 
evakuaci občanů a uvolnění kana-
lizací včetně propustků. Po pokle-
su vodní hladiny dále byli hasiči 
nasazeni na odčerpávání vody ze 
sklepních prostor, zahrad, garáží 
a studní, včetně částečného úklidu 
po povodni. Na místě probíhala 
spolupráce se samosprávou dotče-
ných obcí a ORP Hořovice.
8 16. 5. 2024 se družstvo hasičů ze 
stanice Hořovice společně s osád-
kou ZZS stanoviště Hořovice 
zúčastnilo memoriálu Jindřicha 
Šmause ve vyprošťování zraně-
ných osob z havarovaných vozidel 
na Rokycanském náměstí. Společ-
né družstvo HZS a ZZS obsadilo 
1. místo.

HZS Hořovice

Městská policie Hořovice
8 3. 5. 2024 v 11:00, hlídka MP 
Hořovice zastavila v ul. Tyršova 
vozidlo, které svou jízdou ohro-
žovalo ostatní účastníky silnič-
ního provozu. Strážníci vyzvali 
řidiče k prokázání totožnosti, 
a provedli u něho dechovou 
zkoušku na přítomnost alkoholu 
v dechu, která vyšla s pozitivně, 
a to 2 ‰. Řidič cizí státní přísluš-
nosti byl poté předán PČR.
8 3. 5. 2024 v 21:09 v ul. 9. květ-
na bylo strážníky zastaveno vo-
zidlo z důvodu přestupkového 
jednání. Řidič byl řádně vyzván 
k prokázání totožnosti a před-
ložení dokladů k řízení moto-
rových vozidel. Na toto řidič 
odpověděl, že řidičský průkaz 
nevlastní a má vysloven zákaz 
řízení. Z důvodu podezření ze 
spáchání z trestného činu byla 
celá věc předána PČR.
8 5. 5. 2024 v 6:28 byla hlídka 
Městské policie požádána o po-
moc nastartovat vozidlo pomo-
cí startovacích kabelů. Žádosti 
hlídka MP vyhověla.
8 9. 5. 2024 v 16:56 požádal ope-
rační důstojník PČR o součin-
nost, když se v Panské zahradě 
mělo nacházet dítě v bezvědomí. 
Strážníci na místo okamžitě do-
razili a dítěti jako první poskytli 
pomoc. Následně dítě předali 
ZZS, která ho převezla do zdra-
votnického zařízení.
8 17. 5. 2024 v 15:45 na Palacké-
ho náměstí si hlídka MP všimla 
jedoucího vozidla, které nezasta-
vilo před přechodem pro chodce 
a neumožnilo tak bezpečně pře-
jít chodci pozemní komunikaci. 
Z tohoto důvodu bylo vozidlo 

zastaveno. Řidič cizí státní pří-
slušnosti byl vyzván k prokázá-
ní totožnosti, na což odpověděl, 
že u sebe nemá žádné doklady. 
Dále byl podroben dechové 
zkoušce na přítomnost alkoholu 
v dechu a to s pozitivním výsled-
kem. Celá věc byla předána PČR 
k dořešení.
8 25. 5. 2024 v 02:50, strážníci 
MP Hořovice z důvodu pře-
stupkového jednání zastavili 
v ulici Fügnerova vozidlo, které 
řídil cizí státní příslušník. Tento 
byl vyzván k prokázání totož-
nosti, což učinil. Poté byl řidič 
podroben dechové zkoušce na 
přítomnost alkoholu v dechu 
a to s pozitivním výsledkem 
přes 2 ‰.
8 26. 5. 2024 v 10:30 strážníci 
nalezli v ulici Masarykova pou-
žitou injekční stříkačku, kterou 
sebrali a předali k odborné likvi-
daci.
8 22. 5. 2024 se strážníci účast-
nili dětského dne s IZT na letišti 
v Tlustici pořádané PČR. Zde 
děti a širokou veřejnost seznámi-
li s úkoly a prací Městské policie. 
Pro nejmenší děti měli strážníci 
připravené zábavné hry se slad-
kou odměnou.

Městská policie Hořovice
	

	

																																																																																																							Městská	policie	Hořovice	

	

Město Hořovice, odbor sociálních 
věcí, zdravotnictví a školství uspělo 
v loňském roce s žádostí o podporu 
v rámci Výzvy č. 03_22_009 Podpora 
sociální práce z programu Operační 
program Zaměstnanost plus s pro-
jektem nazvaným „Terénní sociální 
práce v ORP Hořovice“.

Hlavním cílem projektu je zajistit 
rozšíření dostupnosti sociální práce, 
aktualizace Komunitního plánu so-
ciálních služeb dle zjištěných potřeb 
jednotlivců a skupin a zintenzivnění 
spolupráce se samosprávami obcí 
v celém správním obvodu.

Realizace projektu byla zahájena 
v lednu 2024 a její ukončení se před-
pokládá do 31. 12. 2026. Finanční 

podpora na celou dobu projektu činí 
8 999 242,56 Kč. Město Hořovice se 
na realizaci podílí 10%.

Projekt se bohužel rozbíhá vel-
mi pomalu, a to především proto, 
že město stále nemá potřebný počet 
sociálních pracovníků. V rámci pro-
jektu byly nastaveny pracovní pozice 
v součtu 4,5 úvazku. Z toho jeden 
úvazek připadá na case manange-
ra, což je primárně osoba mapující 
území. Na základě jím získaných 
informací by mělo dojít k aktualizaci 
potřebné sítě sociálních služeb. Dále 
pak tři úvazky sociálních pracovní-
ků, kteří by měli vykonávat sociální 
práci na svěřeném území správního 
obvodu Hořovice a půl úvazku na 

garanta sociální práce, jehož náplň 
spočívá v zajišťování vhodného pro-
středí, odborných kurzů, supervizí 
a dalších potřeb pro zaměstnance.

V současné době má město v rám-
ci projektu obsazeny pracovní pozice 
na úrovni case managera, jedné so-
ciální pracovnice a garanta sociální 
práce. Přes nedostatek pracovníků se 
již naplňují indikátory projektu, tedy 
je realizována sociální práce s kon-
krétními osobami, navazují se kon-
takty s jednotlivými samosprávami 
obcí a zjišťují se informace potřebné 
pro zajištění služeb opravdu potřeb-
ných v rámci ORP Hořovice.

Mgr. Olga Kebrlová

Spolufinancováno Evropskou unií: Terénní sociální práce v ORP Hořovice

Více informací na našich webových stránkách
www.mesto-horovice.eu

VEDOUCÍ ODBORU
PhDr. Martin Koryčanský
311 545 339, 739 189 347
social8@mesto-horovice.cz







GARANT SOCIÁLNÍ PRÁCE
Mgr. Olga Kebrlová
778 471 951
social4@mesto-horovice.cz







CASE MANAGER
Mgr. Jana Solníková
778 887 494
social5@mesto-horovice.cz







TERÉNNÍ SOCIÁLNÍ PRACOVNICE
Mgr. Petra Slánská
778 468 364
social7@mesto-horovice.cz
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I v letošním roce je spolek 
Výletníků aktivní a pořádá před-
nášky v knihovně a různé výlety. 
Nový rok jsme zahájili prvním se-
tkáním v Knihovně Ivana Slavíka. 
Zavzpomínali jsme na uplynulý 
rok a naplánovali akce na rok 
2024. V lednu nám začaly histo-
rické přednášky s Mgr. Bauerem 
o Praze. Jednalo se o čtyřdílný 
cyklus. Dověděli jsme s plno zají-
mavostí o Praze gotické, barokní, 
empírové i secesní.

Jednou měsíčně se setkáváme 
na zajímavých přednáškách, které 
nám zprostředkovává paní Dun-
ja Panenková, historička umění. 
Měli jsme možnost poznat vý-
znamné české rody a jejich pod-
nikatelské aktivity. V únoru nám 
přednášel kastelán zámku Hrád-
ku u Nechanic pan Mgr. Rejman 
o rodu Harrachů. V dubnu nás 
paní PhDr. Panenková svým 
poutavým vyprávěním seznámi-
la s rodem Buquoy. Přednášky 
máme rozplánované do konce 
tohoto roku a zpestřujeme si je 
výlety.

Hned v lednu jsme se vydali 
do Prahy do Národní galerie na 
úžasnou výstavu Příběh bohé-

ma o Petru Brandlovi. Odpo-
ledne jsme ještě stihli navštívit 
v Obecním domě nádhernou 
výstavu módní návrhářky Blanky 
Matragi. V únoru jsme absolvo-
vali komentovanou procházku 
z Florence přes Petrskou čtvrť 

k Rudolfinu. Cestou jsme navští-
vili i Anežský klášter a další pa-
mětihodnosti a dozvěděli jsme se 
mnoho zajímavostí o staré Praze.

Hezké počasí nás v březnu 
nalákalo na výlet do přírody. Za-
čátkem března jsme si vyšlápli ze 
Svojkovic až na vrchol hory Žďár 

u Rokycan. V březnu jsme se roz-
jeli opět do Prahy. Prošli jsme 
Vítkov a krásně zrenovované Ar-
mádní muzeum. Z Vítkova jsme 
sešli do nového Karlína a obdivo-
vali zajímavé moderní stavby. Na 
konci vycházky jsme ještě navští-

vili novorománský kostel Cyrila 
a Metoděje.

Ani v dubnu jsme neseděli 
doma. Vlakem jsme se vypravi-
li do Hradce Králové. Moc milá 
průvodkyně nás provedla tímto 
nádherným městem a seznámila 
s jeho památkami. Nakonec jsme 

vyšlápli přes 200 schodů na Bílou 
věž, odkud byl překrásný výhled 
na město i okolí. Dokonce jsme 
v dálce zahlédli i zasněžené vr-
cholky Krkonoš. Za pár dnů jsme 
se vydali opět do Prahy na pro-
hlídku Gröbeho vily a zahrady 
známé jako Grébovka.

Začátkem května jsme se 
rozjeli vlakem na zámek Hru-
bý Rohozec. Po prohlídce parku 
a dobrém kafíčku jsme si pro-
hlédli zámek a seznámili se s jeho 
historií. Procházkou kolem Jizery 
jsme došli do Turnova, kde jsme 
měli v Muzeu Českého ráje ko-
mentovanou prohlídku k výstavě 
Jiřího Urbana o korunovačních 
klenotech králů a císařů.

Koncem měsíce nás ještě čeká 
výlet vlakem s návštěvou hradu 
Velhartice a v knihovně zajímavá 
přednáška pana Ing. Kubů, býva-
lého kastelána hradu Karlštejn. 
V plánu toho máme ještě hodně. 
Těšíme se na další setkání s paní 
PhDr. Panenkovou a naše společ-
né výlety. Chceme hlavně podě-
kovat za velmi vstřícné a pohos-
tinné prostředí paní Stelšovské 
z knihovny.

Marie Černá

Přišla o manžela a teď nejspíš i o dům. Zděděné dluhy jí pomáhá řešit naše dluhová poradkyně

Seniorka zůstala po smrti manžela sama v zastaveném domku a s osmimiliónovým dluhem. Hrozilo, že záhy přijde ještě 
i o domov v soudem nařízené dražbě, ale všechny dluhy penězi z prodeje stejně nezaplatí. Nešťastná a vyděšená se obrátila na 
naši hořovickou dluhovou poradnu. Obávala se, že se zbylými dluhy skončí někde pod mostem.

Pětasedmdesátiletá paní Li-
die* chodí o berlích a téměř ne-
slyší. Je velmi skromná, hodná 
a důvěřivá. Lidé ze sousedství ji 
mají rádi a všelijak jí vypomáhají.

Přišla o manžela, nechtěla 
ztratit i jejich společný 

domov
„Před dvěma roky jí zemřel 

manžel a ona zůstala v jejich spo-
lečném domku sama s důchodem 
12 tisíc korun. Nestěžovala si, i by 
vystačila, ale s polovinou domu 
zdědila i zhruba osmimilionový 
dluh. Podobně dopadly s druhou 
částí nemovitosti a dluhy také 
jejich dospělé děti – dcera, svo-
bodná matka se dvěma malými 
dětmi, a syn, který žije a pracuje 
v Německu,” popisuje dluhová 
poradkyně Petra Čížkovská.

Předlužené dědictví všichni 
přijali, protože neviděli jiné vý-
chodisko. Domek byl zastaven, 
takže by s odmítnutím paní Lidie 
okamžitě přišla o střechu nad hla-
vou – a to přesto, že má odpoje-

nou elektřinu a žije už jen v jed-
né místnosti, kde si v zimě může 
přitopit v malých kamnech. Je to 
její domov.

Pět minut před
dvanáctou se obrátila

na naši dluhovou poradnu
Manželovy dluhy jsou pozůs-

tatkem podnikání. Choval koně, 
věnoval se dostihovému sportu, 
provozoval jezdecký areál a re-
stauraci. Jak ale manželé stárli, 
přestávali zvládat náročnou prá-
ci, začali si půjčovat a rychle se 
dostali do typické dluhové spirá-
ly – první půjčku spláceli půjčkou 
další a pak další…, úroky a sank-
ce závratně rostly.

Po dědickém řízení následova-
ly exekuce. Byla nařízena soudní 
dražba s velmi nízkou vyvoláva-
cí cenou, odhad nemovitosti byl 
stanoven na zhruba 3 miliony ko-
run. „S velkou pravděpodobností 
by finance získané prodejem na 
splacení všech závazků nestačily, 
klientka by nejspíš opravdu skon-

čila na ulici se stále vysokými 
dluhy. Uplakaná a vyděšená nás 
kontaktovala deset dní před naří-
zenou dražbou domu,” vzpomíná 
dluhová poradkyně, která oka-
mžitě jednala.

Můj nejrychlejší
insolvenční návrh zastavil 

dražbu a získal čas
Vzhledem k výši dluhů bylo 

jasné, že o nemovitost paní Lidie 
přijde. „Bylo ale nutné získat čas, 
najít jiné bydlení, plus vymyslet 
férový způsob prodeje nemo-
vitosti, zajistit rozumný odhad 
a vyvolávací cenu. Za celou moji 
kariéru v Člověku v tísni to byl 
reálně rekord v mapování situace, 
sepsání a podání insolvenčního 
návrhu. Ale stihla jsem to před 
termínem dražby, čímž byla zru-
šena. Klientka sice patří do ka-
tegorie zranitelná osoba, ale její 
situace byla složitá, navíc neměla 
dostatečný příjem umožňující 
vstup do oddlužení. Pomohl však 
hodný soused, který bude klient-

ce na insolvenci přispívat,” po-
pisuje Petra Čížkovská s tím, že 
vstup do oddlužení jí byl nakonec 
schválen.

K insolvenční dražbě nemovi-
tosti zatím nedošlo, ale paní Lidie 
má již zajištěné bydlení v domě 
s pečovatelskou službou, takže se 
nestane, že by neměla kde byd-
let. Dokonce si tam může s sebou 
vzít svého starého pejska. Odhad 
ceny domu je tentokrát 8 milionů, 
pokud by výtěžek z jeho prodeje 
na splacení všech dluhů nestačil, 
bude paní Lidie díky již probíhají-
címu procesu oddlužení bez dluhů 
nejpozději za dva a půl roku.
*jméno klientky bylo změněno z dů-
vodu zachování jejího soukromí
 
Odborné sociální poradenství se 
zaměřením na dluhovou proble-
matiku finančně podporuje Stře-
dočeský kraj a město Hořovice.
Kontakt: Petra Čížkovská, tel.: 
775 871 540, Palackého náměs-
tí 640, 268 01 Hořovice (pouze 
v předem domluveném termínu)

Aktivity hořovických seniorů v Knihovně Ivana Slavíka



Májový pohár
V neděli 19. 5. 2024 se děvča-

ta z tanečního kroužku zúčastnila 
pod vedením Ivy Špottové a s no-
vým názvem skupiny Domini 
Dance 4. ročníku soutěže tanečních 
skladeb MÁJOVÝ POHÁR. Z Tlu-
čné si děvčata odvezla nejen další 
zkušenosti ohledně soutěží, ale 
i krásná umístění: 3. místo - Junioři 
- Art Dance - Duo (Barbora Hip-
čová, Marie Ondráčková), 1. místo 
- Děti - Art Dance - Trio (Kristýna 
Franková, Julie Hrdličková, Maria-
na Zajícová), 1. místo - Hlavní - Art 
Dance - Solo (Iva Špottová).

Foto: archiv Domečku
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Závody v rybolovné technice jsou v plném proudu 
a náš závodník Tomáš Spáčil si vede zatím velmi dobře. 
Před třemi týdny pokračoval seriál závodů Světového 
poháru, když se závodníci sešli tradičně v Rakouském 
Lenzingu. Samotný závod se Tomášovi dle jeho slov 
nepovedl a skončil na 8. místě. Nutno podotknout, že 
sedmnácti závodníkům se povedlo dostat přes magic-
kou hranici 500 bodů, což se stává jednou za dva až tři 
roky a odstupy byly minimální. Prozatím si Tomáš ve 
SP udržuje průběžné 4. místo a jistě zabojuje v dalších 
závodech seriálu o příčky nejvyšší.

Hned další týden se závodilo v Bílině, když se rozjel 

seriál Českého poháru, kde první tři závody jsou brány 
jako nominační do reprezentace ČR. Po předchozím 
neúspěchu ukázal svoji sílu a parádní připravenost, 
když obsadil první místo jak v pětiboji, tak i v sedmi-
boji. Hned další sobotu 25. 5. pokračoval seriál ČP na 
severní Moravě v Šilhéřovicích, kde opět vyhrál pětiboj 
i sedmiboj a téměř s jistotou si řekl o nominaci na MS, 
které se koná koncem léta ve Španělsku.

Třetí a poslední nominační závod se bude konat 
příští týden v Českých Budějovicích a následovně po-
jedeme na Mistrovství republiky do Bíliny.

Radek Spáčil, vedoucí oddílu RT Hořovice

Sezóna hořovických RTéčkářů v plném proudu

Třikrát z Domečku Hořovice

Promoce VU3V
Dne 20. 5. 2024 jsme se s posluchačkami kurzů Virtuální univerzity tře-

tího věku účastnili promoce VU3V v aule PEF ČZU v Praze. V letním se-
mestru 2023/24 měly nárok na promoci po úspěšném absolvování cyklu Svět 
kolem nás I. Miroslava Kadlecová, Ing. Blanka Kubíčková, Mgr. Hana Ma-
chová, Mgr. Pavla Osvaldová a Miloslava Pěkná. Za absolvování cyklu Svět 
kolem nás I., II. se promoce účastnila také Helena Pustková. Po slavnostním 
dopoledni jsme se vydaly na obhlídku nových instalací plastik motýlů od Da-
vida Černého k obchodnímu domu Máj a k pohyblivé soše Franze Kafky od 
stejného autora. Celý slavnostní den jsme zakončily krátkou procházkou po 
Praze. Gratulujeme a v dalším semestru na viděnou! Foto: Archiv Domečku

Letní semestr VU3V
Celkem 40 posluchačů v letním semestru 2023/2024 se účastnilo 

kurzů Virtuální univerzity třetího věku, 10 z nich se pustilo do stu-
dia dvou kurzů najednou. Všichni úspěšně absolvovali, a tak bylo co 
oslavovat. Pozvání přijal speciální host, mykolog, pan Oldřich Jindřich 

a připravil si pro nás krátkou přednášku na téma Houby Hořovicka. 
Osvědčení předala naše paní ředitelka Vlaďka Šlosarová. Děkujeme za 
krásné slavnostní dopoledne, všem velmi gratulujeme a těšíme se na vi-
děnou opět na konci září. V nadcházejícím semestru otevíráme kurzy 
Santini a Naše stromy. www.vu3v.cz

Na návštěvě v Německu
Po roce se žáci 8. a 9. tříd 2. ZŠ Hořovice setkali s partnerskou 

školou, tentokrát u nich v Gau-Algesheim. S německými kolegy 
a žáky jsme strávili příjemný týden. V pondělí 13. 5. jsme vyrazi-
li autobusem směr Německo. Po příjezdu do Gau-Algesheim nás 
na půdě školy přivítali zástupci školy i města. Poté jsme se uby-
tovali na břehu Rýna v Bingenu. V následujících dnech nás če-
kal bohatý program. V doprovodu německých žáků jsme prošli 
historické centrum města Mainz, plnili foto challenge, navštívili 
zemský sněm, prohlédli si bundesligový stadion, vyzkoušeli různé 
exponáty v místním muzeu jízdních kol, plavili se po Rýnu, svezli 
se lanovkou, došli k pomníku Germania, relaxovali v aquaparku. 
A naši žáci se také aktivně zúčastnili vyučování v partnerské škole 
a rozvíjeli komunikační dovednosti v cizím jazyce.

V pátek 17. 5. po exkurzi v místním vinařství jsme se rozloučili 
a plni dojmů a zážitků jsme se vydali na cestu domů. Příští rok je 
řada na nás. Rýn vyměníme za Berounku a zemský sněm za Praž-
ský hrad. Kateřina Kubálková 2. ZŠ Hořovice
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společnost

Rozloučení oddílu RaD TJ Spartak 
Hořovice se cvičebním rokem

V úterý dne 11. června náš oddíl RaD při TJ Spartak Hořovice 
zakončil ve spolupráci se ZKO Hořovice v areálu pod Remízkem svoje 
letošní cvičení. Členové ZKO nám předvedli výcvik psů – základní 
poslušnost a ukázku agility, dětem o pejscích něco pověděli a dovolili 
nám i osobní kontakt, což si děti i pejsci vzájemně užívali. Potom na-
stoupily na překážkovou trať naše děti a předvedly, co se za celý rok 
naučily. Závěr patřil opékání vuřtů a zábavě.

Dětem i rodičům se akce moc líbila a všichni se těšíme na září opět 
v tělocvičně.

Děkujeme členům ZKO Hořovice v čele s předsedou Ing. Danielem 
Balatým za zorganizování této hezké akce pro děti.
Jaroslava Eliášková a Marie Andrlová – cvičitelky ASPV Hořovice

Pondělní cesta do Anglie byla 
dlouhá a první noc jsme strávi-
liv hotelu ve francouzském městě 
Dunkerque.

V úterý ráno jsme se nalodi-
li na trajekt a po dvou hodinách 
vzrušující plavby přes kanál La 
Manche, jsme dorazili do ang-
lického přístavu Dover. Během 
připlouvání nás již z dálky vítaly 
úchvatné křídové útesy. Naší první 
zastávkou byl hrad Arundel, jeden 
z nejstarších normanských hradů 
v Británii, sídlo vévody a vévodky-
ně z Norfolku. Na hradě se nachá-
zí několik velice zajímavých sálů, 
včetně pokojů královny Viktorie 
a rozlehlé zahrady s oranžérií. Po 
návštěvě hradu jsme pokračovali 
podél mořského pobřeží napříč 
jižní Anglií, až do přístavního měs-
ta Plymouth, kde jsme byli ubyto-
vaní tři noci.

Středeční dopoledne jsme si 
v typickém anglickémpočasí pro-
hlédli město Plymouth se zná-
mým přístavem, odkud vyplula 
loď Mayflower s osadníky do 
Ameriky a na objevné výpravy 
vyrážel i James Cook. Odpoled-
ní program pokračoval ve městě 
Marazion, kde jsme si užili pře-

krásný výhled na ostrov St. Micha-
el’s Mount, s klášterem na jeho vr-
cholu. Bohužel příliv nám překazil 
návštěvu ostrova.

Ve čtvrtek jsme vyrazili na se-
ver Cornwallu, kde jsme navštívi-
li rodiště krále Artuše, zříceninu 
hradu Tintagel Castle. Pro všechny 
byla velkým zážitkem cesta po vi-
sutém mostě na útes, kde leží zbyt-
ky hradu, a následná procházka po 
pobřeží Atlantického oceánu, včet-
ně návštěvy jeskyně čaroděje Mer-
lina. Na oběd jsme se přesunuli do 
hospody Jamaica Inn v Bodmin-
ském vřesovišti, která v 18. století 
nechvalně proslula jako pašerácké 
útočiště. Kromě vynikajícího jídla 
senám naskytla i možnost podí-
vat se do místního pašeráckého 
muzea. Den jsme završili projížď-
kou mlhou zahalenými vřesovišti 
v Dartmoorském národním par-
ku, kde žáci školy vyhlíželi místa, 
kde se proháněl pes baskervilský.

Pátek byl ve znamení prohlí-
dek jihoanglických měst a jejich 
krás. Prohlídka začala v histo-
rickém městě Exeter s typickými 
domky z červených cihel a kate-
drálou s nejdelším nepřerušova-
ným klenutým stropem v Anglii. 

Cesta do Cornwallu aneb po stopách krále Artuše a Sherlocka Holmese
Ve dnech 14. až 18. 4. 2024 se žáci SOŠ a SOU Hořovice společně se svými vyučujícími účastnili poznávacího zájezdu do jižní 
Anglie. Tento zájezd se opět uskutečnil pod záštitou cestovní kanceláře Inter Zbiroh a pod vedením Mgr. Aleny Musílkové.

Následovala zastávka ve městě 
Glastonbury, o kterém panuje le-
genda, že se jedná o bájný Avalon 
a je zde pohřben král Artuš. Naši 
odvážní studenti se pokoušeli do-
stat do podsvětí přes bránu, která 
je ukrytá ve věžikostela sv. Micha-
la, který leží na kopci Glastonbury 
Tor. Bohužel nikomu sevstup do 
další dimenze neotevřel. Den jsme 
zakončili v městečku Wells, které 
bylo pojmenované podle posvát-
ného pramene sv. Ondřeje, a kde 
se nachází katedrála z 12. století, 
jejíž západní průčelí je považová-
no za nejkrásnější v Evropě.

Poslední den v Anglii byla na 
programu návštěva kosmopolit-
ního Londýna, hlavního města 
Spojeného království. Procházku 
jsme začali u Wellingtonova ob-
louku, následoval Buckinghamský 
palác a Trafalgarské náměstí. V St. 

James parku sestudenti rozdělili na 
dvě skupiny a dle své preference 
navštívili válečné či přírodovědné 
muzeum. Zájemci se také projeli-
nejstarším londýnským metrem. 
Neopakovatelným zážitkem, na 
konci dne, byla projížďka lodí po 
řece Temži, kde žácijeli pod mos-
tem Tower Bridge, viděli Lon-
dýnské oko, katedrálu sv. Pavla 
a mrakodrapy „Okurka“, „Střep“ či 
„Struhadlo na sýr“.

Během našeho pobytu v Anglii 
jsme navštívili spoustu nádher-
ných míst a poznali přátelskou po-
vahu Angličanů. Žáci si procvičili 
angličtinu v praktických situacích 
např. při nakupování či objedná-
vání jídla nebo při tlumočení svým 
spolužákům. Pro všechny to byla 
skvělá zkušenost a užteď se opět 
těšíme na nová dobrodružství.

Ing. Miluše Hájková

Vítání občánků
V sobotu 21. 9. 2024 ve 14:00 se bude ko-
nat na hořovickém zámku „Vítání nových 
občánků města Hořovice“. Rodiče, kte-
ří mají zájem o přivítání svého děťátka, 
se mohou v předstihu přihlásit u pí Evy 
Kaufmanové, tel. 724 263 699 nebo u Mgr. 
Ulčové, tel.: 724 716 300. Přihlášení obdrží 
pozvánku s časovým termínem.

Blahopřání
k významnému životnímu jubileu
Máte-li člena rodiny, který bude slavit vý-
znamné životní jubileum (80, 85, 90, 95, 
100…)a myslíte, že by ho potěšilo blaho-
přání zástupců města, kontaktujte pí Evu 
Kaufmanovou, tel. 724 263 699 nebo Mgr. 
Ulčovou, tel.: 724 716 300. Své kontaktní 
údaje kontaktní údaje můžete také předat 
v podatelně Městského úřadu Hořovice.
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Tato mladá formace zaujala 
diváky svým počtem, ale také ná-
strojovou a zvukovou rozmani-
tostí. Na rockovém základu, který 
tvoří elektrická kytara, baskytara 
a bicí nástroje, skvěle stojí de-
chové a smyčcové nástroje, které 
vynikají v barevně zajímavých 
aranžích. Širokou škálu skladeb 
různých hudebních stylů skvěle 
doplňoval pěvecký sbor a sólový 
zpěv. Zajímavostí byl také vib-
rafon, který neplnil funkci jen 

doprovodného nástroje. Veškeré 
dění na podiu s rozvahou organi-
zoval dirigent a vedoucí souboru 
Mgr. Kamil Tichota.

Druhá vystupující kapela již 
patřila ke stálicím programu. 
Kapela Free band ze ZUŠ Zbiroh 
pod vedením MgA. Petra Frída 
byla skvěle připravená a naladě-
ná. Zajímavé aranže, skvělá sou-
hra a profi individuální výkony 
muzikantů byly slyšitelné a dalo 
by se říci stále lepší.

Závěr programu tradičně pa-
třil domácí kapele HORband ze 
ZUŠ Josefa Slavíka Hořovice. 
Oproti jiným rokům bylo vidět 
také početnější obsazení a pár 
změn v v obsazení klávesových 
a dechových nástrojů. Na skvělé 
bicí nástroje Matouše Vokouna se 
chytali všichni ze souboru i ti nej-
mladší. Závěr vystoupení HOR-
bandu patřil Adéla Nové, aktuál-
ně jediné zpěvačce kapely. Celým 
programem nedělního pozdního 

odpoledne provázel BcA. Jakub 
Albrecht, ředitel ZUŠ Josefa Sla-
víka Hořovice.

Toto setkání mladých muzika-
tů tradičně zahajuje letní Hořo-
vické kulturní léto. Akci pořádá 
MKC Hořovice ve spolupráci se 
ZUŠ J. S. Hořovice. Poděkování 
patří všem, kteří se na programu 
podíleli.

BcA. Jakub Albrecht, ředitel
ZUŠ Josefa Slavíka Hořovice

Foto: Lucie Eibin

Kapely ze základních uměleckých škol nadchly publikum!
V neděli 9. června na krásném historickém nádvoří Starého zámku Hořovice vystoupily 3 kapely složené z mladých muzikan-
tů ze základních uměleckých škol. Oproti jiným ročníkům ten letošní již 8. ročník malého festivalu nabídl novinku v progra-
mu, kapelu 100D band ze ZUŠ Stod (Plzeň-jih).

Žáci ZUŠ Josefa Slavíka Ho-
řovice z klavírní a pěvecké třídy 
Květuše Ernestové v posledních 
dvou měsících školního roku 

Šeherezáda 
v Hořovicích

2023/2024 úspěšně absolvovali 
tradiční soutěže, koncerty a diva-
delní představení.

Vedle zkušených úspěšných 
pěvců (Filip, Strejc, Martin Jirák, 
Theodora Havlíčková, Kateřina 
Labská…) se letos poprvé v soutě-
ži Brdský kos v Mníšku pod Brdy 
představil šestiletý Ondřej Kvaček, 
který jednoznačně zvítězil v I. ka-
tegorii a získal zlatého Brdského 
kosa. Druhé místo v této kategorii 
vyzpívala Izabel Galba.

Při svém prvním startu na Me-

zinárodní pěvecké soutěži Pražský 
pěvec obdržel Thor Eliáš Cenu za 
výrazný pěvecký jevištní výkon 
s milou povinností vystoupit na 
Koncertě vítězů v Národním diva-
dle v Praze.

V koncertní oblasti Filip Strejc 
zazpíval Smetanovy Večerní pís-
ně na koncertě Všechno nejlep-
ší, milý Bedřichu 4. června 2024 
v Muzeu Bedřicha Smetany v Pra-
ze, který v Roce české hudby při-
pomněl dvojité jubileum českého 
hudebního skladatele.

Komorní pěvecký soubor 
Základní umělecké školy Josefa 
Slavíka Hořovice KOPES spolu-
účinkoval tradičně také na Slav-
nostním závěrečném koncertu 
Celorepublikového ZUŠ OPEN 
ve Valdštejnské zahradě Senátu 
PČR v Praze.

Samostatným projektem 
KOPESu bylo letos uvedení 
dětského anglického muzikálu 
ŠEHEREZÁDA 14. června 2024 
ve schodišťové hale Zámku 
Hořovice. V hlavních rolích 
zazářili Kateřina Labská, Vero-
nika Slavíková, Erika Řechtáč-
ková, Martin Jirák, Filip Strejc, 
Theodora Havlíčková, Klaudie 
Eschnerová, Klára Raisa Sýko-
rová a nezapomenutelný Ondřej 
Kvaček. V hodinovém výprav-
ném představení třicet účinku-
jících vystřídalo na 70 kostýmů. 
Za technické zázemí děkujeme 
Kateřině Bařtipánové a Liboru 
Knížkovi.

V závěru června KOPES par-
ticipoval v představeních lyrické 
pohádkové Dvořákovy opery 
Rusalka v Památníku Antonína 
Dvořáka ve Vysoké u Příbramě 
v produkci Opera Studio Praha.

Květuše Ernestová
ZUŠ Hořovice
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v MIKROREGIONU

BADMINTON   HOŘOVICE

7. 9. 2024
v zahradě Společenského domu Hořovice

a na sportovištích

sport, zábava
a dobré jídlo

MOPED�56
PŘEDKAPELA

KRÁLODVORSKÉ
KULTURNÍ LÉTO 2024

ZMĚNA PROGRAMU VYHRAZENA Upozorňujeme občany, že z této akce mohou být pořizovány 
fotografi e či videozáznam. Vstupem na tuto akci souhlasíte

s jejich zveřejněním v rámci propagace města Králův Dvůr na webové stránce města, facebookovém profi lu a v tisku.

ZÁMEK
Králův Dvůr

www.kraluv-dvur.cz

VSTUPNÉ
PŘEDPRODEJ 450 Kč

NA MÍSTĚ 500 Kč
SOBOTA OD 19.00

20. 7. Akci pořádá město Králův Dvůr

Vstupenky zakoupíte v podatelně MěÚ Králův Dvůr, 
v recepci Sportovní haly Králův Dvůr 

a na portálu smsticket.cz

MEDIÁLNÍ PARTNER:

KUP VSTUPENKU NEBO
ZJISTI VÍCE INFORMACÍ
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Vrbnovská 30/1
tel. 603 199 304, 311 512 564
https://mkc-horovice.cz/knihovna/
e-mail: knihovna1@mkc-horovice.cz

PRÁZDNINOVÁ OTEVÍRACÍ DOBA:
PO a ST zavřeno
ÚT a ČT 8:00 – 11:00, 12:00 – 17:00
PÁ zavřeno

UPOZORNĚNÍ PRO ČTENÁŘE:
Od 1. do 14. 7. 2024 knihovna UZAVŘENA.

4 Během prázdnin je možné využít vypůjčení 
předem objednaných knih mimo otevírací dobu 
knihovny.
4 Na termínu vyzvednutí je nutné domluvit se 
telefonicky (603 199 304).
4 Výpůjčky lze vyzvednout i během víkendu na 
IC Hořovice (732 512 821).
4 Mimo otevírací dobu knihovny knihy 
a časopisy vracejte do biblioboxu.

n VELKÁ LETNÍ PÁTRAČKA
Od 1. 7. do 1. 9. 2024, v provozních hodinách 
knihovny nebo IC Starý zámek. Kdo se tady 
narodil aneb cestou plnou slunce za his-
torickou osobností. Letní pátrací hra na 
nádvoří Starého zámku pro všechny zájemce. 
Pravidla hry na webu a fb knihovny Ivana 
Slavíka a MKC. Na hráče čekají drobné 
odměny. Slosování o věcné ceny 2. 9. 2024 na 
facebooku.

n Knihovna Ivana Slavíka

Vrbnovská 30/1
(areál Starého zámku)
www.mkc-horovice.cz
tel. 732 512 821, 321 338 230
e-mail: ic@mkc-horovice.cz

AKTUÁLNÍ HODINY
PRO VEŘEJNOST
Pondělí – pátek 8:00 - 11:00 a 12:00 - 17:00
Sobota, neděle 9:00 - 11:00 a 12:00 - 17:00
St. svátky  9:00 - 11:00 a 12:00 - 17:00
VSTUPENKY V PŘEDPRODEJI:
PŘEDPRODEJ V IC
(kartou i v hotovosti):
4 23. 8. 2024 od 20:00, Starý zámek
THE BEATLES REVIVAL KLADNO
A KAREL KAHOVEC
Cena vstupenek: 350 Kč
4 25. 9. 2024 od 19:00, SD
FLAMENGO Reunion Session
Cena vstupenek: 1.-15. řada 450,– Kč, 16.-24. 
řada 400,– Kč, balkóny 400,– Kč
4 26. 9. 2024 od 19:00, SD
KRASAVCI
Cena vstupenek: 1.-10. řada - 490 Kč, 11. - 20. 
řada - 450 Kč, 21. - 24. řada - 400 Kč. Balkony - 
450 Kč, stoly na balkonech - 400 Kč. Předprodej 
na Goout.net, možno zakoupit i v IC Hořovice.
4 23. 10. 2024 od 19:00, SD
PETR HAPKA
A JEHO POTMĚŠILÍ HOSTÉ
Cena místenek 590 Kč, 570 Kč, 550 Kč. 
Předprodej na Goout.net, možno zakoupit i v IC.
4 5. 11. 2024 od 19:00, SD
NOHY VZHŮRU
Předprodej vstupenek 1. – 16. řada + balkóny 550 
Kč, 17. – 24. řada + stoly na balkonech 490 Kč. 
Předprodej na Goout.net, možno zakoupit i v IC.
4 9. 12. 2024 od 19:00, SD
KAMIL STŘIHAVKA & LEADERS
– AKUSTICKÝ KONCERT
Předprodej vstupenek 1. – 14. Řada 450 Kč, 15. – 
24. Řada 350 Kč
PŘEDPRODEJ POUZE ONLINE!
4 1. 10. 2024 od 19:30, SD
PARTIČKA NA VZDUCHU
Předprodej pouze online: www.ticketstream.cz

n Infocentrum Starý zámekn Galerie Starý zámek

Vrbnovská 30/1 (areál Starého zámku)
www.mkc-horovice.cz

n do 25. 8. 2024
MEZISVĚTY – 3X HAMPLOVI
Výstava Mezisvěty v Galerii Starý zámek před-
stavuje tvorbu Akad. mal. Petra Aloise Hamp-
la, jeho syna Petra Hampla a jeho ženy Petry 
Hamplové. Výstava trvá do 25. 8. 2024.
Otevřeno: pá - so - ne od 10:00 do 17:00.

n Nádvoří Starého zámku

Nádražní 606, Hořovice
tel.: 732 512 821, 321 338 230

n 16. 7. od 21:45, zahrada SD
LETNÍ KINO – KINO NA KOLEČKÁCH
SLADKÝ ŽIVOT
Hokejový reprezentant Rosťa Beran (Vladimír 
Polívka) je borec každým coulem. Žije v luxusním 
bytě, má rychlé auto a spoustu mladých milenek.  
Peníze a titul mistra světa mu dávají báječný pocit 
nedotknutelnosti a nadřazenosti. Ale nic netr-
vá věčně… Nečekaný kolaps v posteli s krásnou 
blondýnou udělá za Rosťovou bohorovnou poho-
dou tlustou EKG čáru. Transplantaci jeho nového 
srdce povede přísná lékařka Magda (Petra Hřebíč-
ková), se kterou kdysi strávil jedinou noc a už se jí 
nikdy neozval. Dluhy z rozmařilého života navíc 
Rosťu připraví o poslední korunu a jediné, co mu 
ze slavného života zbude, je medaile mistra světa, 
kterou pro něj zachrání bývalý manažer a kama-
rád (Vojtěch Kotek). Rosťovi pomáhá především 
Jindřich (Jan Cina), seriózní a zodpovědný chla-
pík, který sám vychovává šestiletou dcerku. Rosťa 
s překvapením zjišťuje, že život obyčejných smr-
telníků může být stejně nádherný…
n 26. 7. 2024
MOTORKÁŘSKÝ CVOČEK
Pátek 26. 7. 2024
17:00 možný nájezd motorek do areálu
18:00 reprodukovaná hudba
Sobota 27. 7. 2024
12:00 spanilá jízda
14:30 – 16:00 skupina Lords
16:00 – 17:00 vystoupení kaskadéra
17:00 – 18:30 skupina Futro
19:30 – 23:30 skupina Katr
Neděle 28. 7. 2024
12:00 ukončení srazu
PŘIPRAVUJEME:
n 13. 8. od 21:00, zahrada SD
LETNÍ KINO – KINO NA KOLEČKÁCH
FANTASTICKÁ PARTA
Jedenáctiletý Alfonso, potomek Dona Quijota 
a jeho tři králíci se spojí s tajnou láskou Victorií 
a nejlepším přítelem Pančem, aby zachránili své 
milované město před katastrofou. Pokusí se za-
stavit zákeřného obchodníka, který pod zámin-
kou blížícího se tornáda přesvědčuje všechny 
obyvatele města, aby mu prodali svůj dům. Po-
vede se fantastické partě zachránit město a stát 
se jeho superhrdiny?
n 17. 8. od 10:00
HOŘOVICKÁ HELIGÓNKA
47. ročník heligónkářského festivalu.
n 25. 9. 2024 od 19:00
FLAMENGO REUNION SESSION
FLAMENGO Reunion Session se svým jedi-
nečným zvukem, původními členy a repertoá-
rem spojujícím historii Flamenga se současnou 
autorskou tvorbou, vyráží v roce 2024 na turné 
Live a těší se na setkání se všemi příznivci kvalit-
ního a sofistikovaného rocku.
n 26. 9. 2024 od 19:00
KRASAVCI
Přijďte sledovat zoufalé pokusy majitele a stálých 
hostů hospody U Krasavce o její záchranu před 
developery, kteří ji chtějí zbourat a postavit ob-

n Společenský dům

n 19. 7. pátek od 19:00
ZÁZRAČNÉ CVIČENÍ
Divadelní představení / komedie ze současnosti
Hrají: Sabina Králová, Stanislava Jachnická, Josef 
Vrána, Rostislav Trtík a Stanislav Lehký.
n 20. 7. sobota od 18:00
ANOPHELES / AKROBAT
Rocková legenda z Kladna a rocková legenda 
z Hořovic. Dvojkoncert.
n 23. 7. 2024 od 17:30 (v případě 
nepříznivého počasí Knihovna I. Slavíka)
SETKÁNÍ S VÍNEM
Povídání o dobrém víně, spojené s ochutnávkou se 
sommelierem Markem Nykodémem. Rezervace 
nutná nejpozději do 19. 7. lormanova@seznam.cz, 
tel.: 723 782 585 (Marie Černá). Vstupné 150,- Kč.

n 17. 7. 2024 od 9:30
KYBERNETICKÁ BEZPEČNOST
Policie ČR ve spolupráci s ČSOB a Odborem 
sociálních věcí, zdravotnictví a školství MěÚ 
Hořovice zve na přednášku o kybernetické 
bezpečnosti – dozvíte se, jak bezpečně komu-
nikovat s vaší bankou, jak rozpoznat falešné 
informace a komunikaci přes SMS či e-mail. 
Jak se chovat, abyste ochránili své finance 
a udrželi je v bezpečí. Rezervace na telefonu 
778 766 918.
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n Evangelický kostel

Českobratrská církev evangelická
Valdecká 408, Hořovice
horovice.evangnet.cz

4 Bohoslužby se konají každou 1., 3. a 4. neděli 
v měsíci od 8:30 a 2. neděli v měsíci od 18:00.
Sledujte živý přenos bohoslužeb na https://
meet.jit.si/ccedobris.

PŘIPRAVUJEME:
n 4. 8. 13:00 až 18:00
PORCINKULE - Den otevřených dveří
Při příležitosti Porcinkule bude kostel otevře-
ný od 13:00 do 18:00 s možností komentované 
prohlídky. Aktuálně jsou ve velké modlitebně 
vystavené fotografie z Toskánska a Umbrie.
n 4. 8. 18:00
ŠPANĚLSKÁ BAROKNÍ HUDBA
Srdečně zveme na barokní melodie v podání 
Rudolfa Měřínského (barokní kytara a loutna), 
Jakuba Klára (příčná flétna) a Lukáše Pavlíčka 
(hoboj). Vstupné dobrovolné.

n Kavárna Včera

Centrum pro seniory a pečující
ul. 9. května 244/8, Hořovice

n 4. 7. 2024 od 17:00
SETKÁNÍ PEČUJÍCÍCH O SENIORY
Společně se dá vše zvládnout snadněji! Kon-
takt: e-mail: horovice@dementia.cz
n 17. 7. od 16:00
LETNÍ POSEZENÍ PŘI HUDBĚ
Palackého náměstí Hořovice - hudba, testo-
vání paměti, dílnička pro děti. Zahraje Mirka 
Volfová. Občerstvení obstará pojízdná Kavár-
na Včera.

n Točník - hrad

https://tocnik-zebrak.cz/
Hrad Točník otevřen každý den kromě pondělí 
od 10:00 do 18:00. Hrad Žebrák otevřen pouze 
o víkendech a svátcích od 10:00 do 17:00.
n 5. – 6. 7. denně od 10:00 do 18:00
VE ZNAMENÍ KALICHA
– ZA DOB HUSITSKÝCH
PV bohatém programu spatříte příjezd Jana 
Žižky z Trocnova, husity, křižáky, rytíře 
a zbrojnoše. Dále Vás pobaví šermíři, herci 
i kejklíři, tanečnice, kati či hudebníci. Nebu-
dou chybět dětské hry rytířské, tržiště dobové, 
zvířectvo všeliké a pro krky hladové dobrá 
sousta a pití spousta. Pořádá SDS Gladius 
a hrad Točník. Na Vaši návštěvu se těší a do-
brou zábavu přeje ŠDS Gladius a Hrad Točník.
n 19. 7. 2024 od 20:00
ROMEO A JULIE
Divadelní představení. Letní dávka lásky 
sbalená na cesty. Divadelní turné na skejtech 
a kolečkových bruslích. Přijďte se zamilo-
vat! Dva rody - vznešené a mocné stejně 
v překrásné Veroně, kam vás teď zvem, krev 
krví smáčí beznadějně, starou zášť živí novým 
plamenem. Projekt OLDstars on the ROAD 
2024 byl podpořen grantem Středočeského 
kraje a města Kutná Hora - děkujeme! Hra-
je: Matouš Košař/Petr Šimoníček, Vendula 
Smižanská, Karolína Hartmanová, David 
Šrejma, Tomáš Hart, Klára Urbanová/ Terezie 
Hakenova a Štěpán Krafka.

n Muzeum Hořovicka

Starý zámek, Vrbnovská 27
horovice@muzeum-beroun.cz

V červenci je otevřeno denně kromě pondělí 
v časech 9-12 a 12:30-17 hodin.

Zveme na novou výstavu Zachráněné pokla-
dy, prezentující předměty nalezené a ucho-
vané vedoucím hořovického muzea Dr. Jose-
fem Maličkým vyhozené během pobytu Rudé 
armády ze zámku v květnu 1945.
n 10. 7. 2024 od 10:00 do 16:00
MUZEJNI HRÁTKY
Geologická stanoviště, rýžování českých 
granátů, obtisky trilobita, sopky, ukázky horn-
in, šifrovací hra, tvořivá dílnička. Zábavný 
i poučný program pro celou rodinu.
n 17. 7. 2024 od 13:00 do 16:00
PLSTĚNÍ
Tvořivá dílnička výroby zvířátek a dekorací 
s lektorkou Jitkou Pupovou od 13 do 16 hodin.

ZÁMEK ZBIROH
4 Zámecká expozice otevřena denně 10:00 -17:00, 
tel.: 371 784 598; e-mail: pokladna@zbiroh.com
4 Lanové centrum otevřeno denně 10-18 hod.
Tel.: 371 784 598; e-mail: pokladna@zbiroh.com
n Každá prázdninová středa od 19:00 
nebo 20:00
VEČERNÍ PROHLÍDKY
HRADU A ZÁMKU ZBIROH
Přijďte se podívat, jak vypadá zámek za soum-
raku, kdy ožívají legendy dřívějších majitelů. 
Návštěvníky čekají tajemné příběhy o templářích, 
zednářích i významných představitelích české 
historie, dětské prohlídky s překvapením, audi-
ence u císaře Karla IV. a mnoho dalšího.
n 21. 7. od 16:00
MŠE SVATÁ V HRADNÍ KAPLI
NANEBEVZETÍ PANNY MARIE

n Zbiroh

ZBIROH
Více informací na www.zbiroh.com
Proluka na Masarykově náměstí
n 6. 7. od 9:30 do 11:30
STRAŠICKÁ POHODOVKA
n 13. 7. od 9:30 do 11:30
AMATOVKA STŘÍBRO
n 20. 7. od 9:30 do 11:30
HOŘOVICKÁ MUZIKA
n 27. 7. od 9:30 do 11:30
PRAŽSKÝ SALONNÍ ORCHESTR
PŘIPRAVUJEME:
n 3. 8. od 9:30 do 11:30
HOŘOVICKÁ OSMA
n 10. 8. od 9:30 do 11:30
MYSLIVECKÁ KAPELA ATLAS
n 17. 8. od 9:30 do 11:30
BEROUNSKÁ ŠESTKA
n 24. 8 od 9:30 do 11:30
CHEZNOVANKA

MUZEUM J. V. SLÁDKA
A MĚSTSKÉ MUZEUM ZBIROH
www.zbiroh.cz/muzeum
do 30. 11. 2024
Po - Pá: 9:00 - 12:00, 12:30 - 16:00
n od 2. 7. do 30. 11. 2024
DO NOVÉHO SVĚTA!
Výstava ve spolupráci s památníkem Antoní-
na Dvořáka ve Vysoké unikátní výstavu, DO 
NOVÉHO SVĚTA. Výstava přiblíží cestování 
do zámoří ve druhé polovině 19. století, a to 
prostřednictvím příběhů dvou velikánů české 
kultury: hudebního skladatele Antonína 
Dvořáka a našeho rodáka Josefa Václava Slád-
ka. Oba spojoval nejenom vztah k Vysoké, 
kde Dvořák i Sládek rádi pobývali a tvořili, 
ale také zážitky z pobytů „za velkou louží“ – 
i ze samotné cesty. Už jen plavba přes Atlan-
tský oceán představovala něco mimořádného. 
K vidění budou třeba nedávno objevené 
Dvořákovy lodní kufry, s nimiž před 130 lety 
do Spojených Států vyrazil, jeho pas, lodní 
lístek, fotografie i korespondenci. Řadu foto-
grafií vytvořil sám Josef Václav Sládek, protože 
byl nadšeným amatérským fotografem, v USA 
fotografoval například prosté venkovské mo-
tivy a momentky. 

n Žebrák

MĚSTSKÉ MUZEUM ŽEBRÁK
Náměstí 89, Žebrák
telefon: 601 374 251
Stálá expozice o historii města, osobnostech 
i řemeslech včetně obrazů Jaroslava Hněvkovského 
otevřena o víkendech v čase 9-12 a 12:45-17 hodin.
n do 28. 10. 2024
ŠEVCOVSKÁ VÝSTAVA
Výstava představuje tradici ševcovského cechu 
v Žebráku a přibližuje obuvnické řemeslo, které 
zde bývalo v minulosti hojně zastoupeno.
n 12. 7. od 14:00
BAREFOOT SANDÁLY
Tvořivý program k výstavě. Vstupné 80 Kč.
n 16. 7. od 17:30
VOLMANŮV ŽEBRÁK
Vycházka městem Žebrák s Petrou Braunovou. 
Sraz v 17:30 na parkovišti u prodejny COOP.

chodní centrum. Jaký plán se zrodí v zoufalých 
hlavách našich hrdinů? Soutěž Miss krásy! Ale 
nečekejte, že se objeví hordy krásných žen - 
v okolí je jich totiž velký nedostatek. Připravte se 
na večer plný smíchu, nečekaných zvratů a bláz-
nivých nápadů.

n Syringa

Cvočkařská ulice č. 286/1,
vchod z Jungmannovy ulice

n každé pondělí od 8:00 a od 17:30
a každý čtvrtek od 17:30
CVIČENÍ WYDY – KELTSKÉ JÓGY
Cvičení Keltské jógy je pro všechny, kteří si 
chtějí posílit své zdraví, najít psychickou po-
hodu a udržet životní energii. Součástí cvičení 
jsou barvy a vůně. Přihlášky přijímá a infor-
mace poskytuje Marcela Ganna Flídrová, tel. 
603 964 553. Více na www.syringa-czech.cz.
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Soutěž o nejlepšího trenéra 
mládeže pořádá sportovně-spo-
lečenská akce Díky, trenére. Jejím 
cílem je podpořit ty, kteří vedou 
mladé sportovce ke zdravému ži-
votnímu stylu, fair play a lásce ke 
sportu. Právě podle trenéra vybírá 
sportovní kroužky pro své děti 9 
z 10 rodičů, navzdory tomu se ale 
většina koučů věnuje svým svě-
řencům zadarmo ve svém volném 
čase.

„Cílem této soutěže je ocenit 
trenéry, kteří motivují mladé lidi 
ke sportu a jsou jejich vzorem. 
Tato záslužná činnost není spole-
čensky ani finančně oceněna tak, 
jak by měla být. Proto chceme 
poskytnout prostor všem, kteří 
chtějí poukázat na záslužnou čin-
nost trenérů ve svém okolí a touto 
formou jim poděkovat,“vysvětluje 
Petr Rydl, zakladatel akce Díky, 
trenére z agentury Konektor.

Odborná porota letos vybíra-
la TOP 16 trenérů z více než 500 
nominací a mezi kandidáty na ti-
tul Trenér mládeže 2024 je 6 žen 
a 10 mužů.Jediným sportem, kte-
rý má mezi 16 semifinalistyvíce 
než jednoho zástupce, je judose 
dvěmatrenéry. Dále jsou mezi 
kandidáty kouči z fotbalu, atletiky 
či volejbalu, ale také amerického 

fotbalu, krasobruslení, basketba-
lu, požárního sportu, triatlonu, 
moderní gymnastiky, rugby, vod-
ního póla, street dance, softballu 
a lakrosu. Celkově tedy převažují 
letní sporty.

Městem s nejvíce nominacemi 
je Praha, která má čtyři zástupce.
Jednoho reprezentanta mají Čes-
ké Budějovice, Ostrava, Karlovy 
Vary či Brno, svého zástupce mají 
i menší obce, jakými jsou Ledeni-
ce, Žebrák, Borotín, Pitín, Varns-
dorf, Svitavy, Nový Jičín a Ostrov. 
Zastoupeny jsou tak Čechy, Mora-
va i Slezsko.

Každého ze 16 vybraných 
trenérů čeká návštěva reporté-
rů Díky, trenére. Následně vyjde 
o všech semifinalistech videome-
dailonek na webu dikytrenere.
cz. Odborná porota poté vybere 
8 z nich, kteří postoupí do celo-
republikového finále. Vyhlášení 
TOP 8 se uskuteční na podzim 
2024.

Přestože trenéři jsou důleži-
tou součástí vedení dětí k pohybu 
a podpory sportu, více než polo-
vina z nich trénuje bez jakékoliv 
finanční odměny. To potvrzují 
i semifinalisté Díky, trenére. Ze 16 
trenérů jich 8 trénuje pro zábavu 
bez jakéhokoliv nároku na hono-

SONS – ČR HOŘOVICE VÁS ZVE NA VÝLET
ZÁMEK ŠKVOREC a SKANZEN KOUŘIM

Odjezd: 21. 9. 2024 
v 8:00 od radnice
Vstupné: 
zámek 200 Kč,
skanzen 50 Kč
Doprava pro nečleny 
100 Kč
Hlásit se můžete 
na tel.: 728 152 891 
nebo 311 513 528

rář, 7 si trénováním přivydělává 
a pouze jeden trenér uvedl, že se 
touto činností živí.

Podle průzkumu agentury 
Ipsos si přitom rodiče myslí, že 
trenéři jejich dětí dostávají za 
svoji práci v průměru přes 13 500 
korun měsíčně. Méně než 5 pro-
cent rodičů jsou toho názoru, že 
by mělo být trénování dobrovol-
nickou činností bez finančního 
ohodnocení.

Podle více než 95 procent ro-

dičů také přispívá návštěva spor-
tovního kroužku k rozvoji dětí 
a představuje důležitý krok k bu-
dování zdravého vztahu k pohy-
bu a zdravému životnímu stylu. 
Proto si 89 procent rodičů myslí, 
že by se stát měl podílet na finanč-
ním ohodnocení trenérů mládeže. 
Navíc 94 procent rodičů zastává 
názor, že by vláda měla více pod-
porovat financování sportovních 
oddílů a kroužků.

Alfréd Schubert

O titul Trenér mládeže 2024 se uchází 16 kandidátů z celé České 
republiky, polovina semifinalistů trénuje bez finanční odměny

Akce Díky, trenére zveřejnila seznam 16 trenérů, kteří se budou ucházet o titul Trenér mládeže 2024. Soutěž dává rodičům 
i mladým sportovcům možnost vyjádřit podporu svým trenérům a trenérkám. Letos se semifinálové šestnáctce představí zá-
stupci rozmanitých sportů. Své zastoupení tu mají trenérky a trenéři od fotbalu přes judo až po požární sport. Polovina z nich 
se trenérství věnuje bez finančního honoráře. Vítěz soutěže Díky, trenére obdrží nejen titul Trenér mládeže 2024, ale také 
příspěvek 50 tisíc korun na zahraniční stáž nebo provoz klubu.

Borovanské borůvkobraní
Srdečně zveme své členy a příznivce na zájezd do Boro-

van. Nepřekvapí nás, že se pojede na borovanské borův-
kobraní.

Na co se máme těšit? Samozřejmě na tradiční borůvkové 
knedlíky, koláče, lívance, palačinky, borůvkové pivo, víno. 
Areál borovanského kláštera bude patřit hudbě a prodeji bo-
růvek. Pojeďte s námi strávit krásný den, kde se rozezní mo-
ravská cimbálová muzika, folklórní soubory a kapely různých 
žánrů. Odjezd od hořovické radnice dne 13. 7. 2024 v 7:30.

Informace podá Jarmila Gruntová, MO STP, 605 503 281
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V sobotu 8 června uspořádal 
MO ČRS Hořovice dětské rybářské 
závody v nově vznikajícím areálu 

sádek v blízkosti rybníku Valcverk. 
Počasí bylo doslova jako malova-
né a na utkání v lovu ryb dorazilo 

Další ocenění České unie sportu 
pro bývalou oporu SK Hořovice

V poměrně krátké době obdržel další bývalý fotbalista SK Ho-
řovice ocenění ČUS za celoživotní přínos sportu. Tentokrát byl 
oceněn pan Zdeněk Tyll.Během své dvacetileté kariéry odehrál od 
krajských soutěží po divizi bezmála 800 zápasů. Již od mládí vyni-
kající sportovec a zvláště fotbalista, nastupoval od 17 let za mužstvo 
dospělých oddílu Strojírny Čenkov. Ve 24 letech pak přestoupil do 
blízkých Hořovic, kde se stal neodmyslitelným pilířem obranných 
řad a i jeho zásluhou postupují Hořovice z 1.A třídy až do divize.

Po ukončení desetiletého působení v SK Hořovice, se pan Tyll 
vrátil do rodných Jinců, kde se zapojil do činnosti výboru SK Jin-
ce 1921, podílel se na výchově mladých fotbalistů a na zvelebování 
sportovního areálu. Bohužel ho však v pouhých 48 letech postihla 
zákeřná nemoc, díky níž je upoután na invalidní vozík. Optimismus 
však pana Tylla neopustil a i současné době je možné jej spatřit, jak 
s pomocí rodiny jede fandit a držet palce svým Jincům. Za SK Ho-
řovice a celou fotbalovou veřejnost děkujeme panu Zdeňku Tyllo-
vi za radost, kterou rozdával na zeleném pažitu, a přejeme hodně 
zdraví do dalších let. Václav Königsmark

Ukončení judistické sezóny pro-
běhlo úspěšně. Na kvalifikačních 
závodech na Přebory ČR ve Sla-
ném, se naši borci U14 umístili 
všichni na bedně (foto: zleva David 
Kratochvil, Ludmila Ortmanová 
a Matouš Červený). Děkujeme 
za vzornou reprezentaci hořovic-
kého juda a přejeme hodně štěstí 
v nadcházející sezóně. Všem spor-
tovcům, jejich rodičům, trenérům 
a příznivcům nejen juda, přejeme 
krásné prázdniny a v září hodně sil 
do nových výzev.

Tým Judo Sokol Hořovice

Dětské rybářské závody v Hořovicích

Hořovičtí judisté v akci

celkem 20 malých rybářů a rybá-
řek. V chovném rybníce nejsou 
bohužel v současné době žádné 
velké ryby, a tak děti lovily samé 
menší kousky, ale to vůbec neva-
dilo. Důležité bylo, že to bralo a na 
háčku se střídaly různé druhy jako 
například okoun, plotice, cejn, kap-
řík, amur a lín. Děti byly doslova 
nadšené a chytání si opravdu uží-
valy. V průběhu rybaření je čekalo 
příjemné občerstvení v podobě 
horkých párků, sekané a, nebo si 
mohly opéct chutný špekáček. Pa-
matovalo se i na pitný režim, který 
děti v tomto teplém počasí hojně 
doplňovaly. Zkrátka krásné sobotní 
dopoledne v příjemném prostředí 
rybníku Valcverk a my se všichni 
moc těšíme, až bude zkolaudo-
vaný srub, který tam vybudovala 
naše organizace a my jej s dětmi 
budeme moci plně využívat. Kro-
mě dětských aktivit jako je činnost 
rybářského kroužku, rybářské 
závody a příměstský tábor budou 

srub využívat i členové MO jako 
zázemí sádek a při výlovech ryb-
níku Valcverk. No ale zpět k našim 
závodům, na prvním místě se s cel-
kovým počtem 242 bodů umístil 
Jakub Veverka. Druhou příčku 
obsadila Karolína Kolínská se 181 
body a na třetím místě skončil Mi-
chal Tůma s celkovým počtem 124 
bodů. Vítězové pak obdrželi z ru-
kou vedoucích pamětní medaile, 
krásné poháry a hodnotné ceny. 
Zkrátka však nepřišly ani ostatní 
děti a každé si domů odnášelo ně-
jakou tu cenu a sladkosti. Za pří-
pravu celé akce bychom rádi podě-
kovali členům MO ČRS Hořovice 
a vedoucím dětského rybářského 
kroužku. Poděkování samozřejmě 
patří i SÚS za zajištění pohárů, 
a především městu Hořovice, které 
naši činnost již dlouhodobě pod-
poruje, a i tato akce byla uspořádá-
na za jeho finanční podpory.

Jan Rogos,
jednatel MO Hořovice

n Na fotografii zleva: Jiří Mareš (kapitán SK Hořovice), Karel Pelikán 
(předseda SK Hořovice), Miloš Vykysalý, Karel Cajthaml (člen výbo-
ru SK Hořovice, Jan Knotek (místopředseda krajského výboru ČUS, 
Adam Kareš (kapitán FK Příbram B). V popředí pan Zdeněk Tyll.


